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talk about that later.

PROCEEDINGS

June 30, 1978

THE COURT: CRP-77-131, 132 and 133, State of
Ok lahoma vgrsuﬁ Gene Leroy Hart, |
'4F6£.the record, show thé"pefendant is present with
cqgnsel; State is present, |
IMR. ISAACS: Call.Tea Leﬁpke. 
THE COURT: - Wheré ia{he,-nr, Is#aés?'
MR. ISAACS: He's doﬁniin Mrx. Wiséfé'pffice}Your
Honor. B o
THE.COURT; M:.'Isaacs, are y§u s£i11 tied up 6n-
the 5th of July? | | | ”
| .MR.‘iSAACS=4-Yes, sir,
THE COURT: If th&t changes, I'd like for you to
let me know. o
MR. ISAACS:' Okay. Well, I can see about changing
it if - | .
THE COURT: There is a possibility'on-tﬁe 5th that

I might be able to change my afternoon schedule'but_we can

MR. ISAACS: My only problem is I have a client
from out of state, lives in Hawaii. He will be ;n_leahdma
City on the 5th for § matter there. If I could get permissio+

of the Court to make an arrangement to continue that matter.

RY§"Well, I think I could clear my afternoon
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but not the morning.

Raise your right hapd. ‘DO you swear to tell the
truth, the wholé.ffuth and nothing but the.t?uth,'do'help
you God? | e

THE WITNESS: Yes, sir.

~ TED LEMPKE,
called as a.witnesofon_bohalf Qf?fh? Defen@aﬁt, haviné'bgeu .
first duly sworn, testifieo as follows: - |
. DIRECT Em'i;m;nén o S
BY MR. ISAACS'. |

Q Mr. Lempke, would you state your full name for the |

Court, sir? '
A sir, m& name is Tedvnéopko.
Q  And what isoyour.occupation?;f
A I'm Chief Inspector for the OSBI.

o) Directing your attention to June 13, 1977, did you

conduct an investigation into oome~homioides~whi¢hxoccurred
at Camp Scott? | |
A Yes,'oi:, I received a call in refe?énée“to the

Camp Scott area. |
| Q What time did you arrive at the scene? :

'i$tnAt‘ Shortly aﬁter 10 00 a. m.

,;jQ :. When you arrived there, dia you coordinate the
actLV£ties of: the OSBI Agents at that location? “

Ji}ﬁ Yes, aif I did.
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iged and what, if anything, was collected as evidence during

Q As a part cf your duties there as Chief Inspector
‘for the OSBI, did you interviec Caﬁp Scott.personnel?i
A No, sir;
Did you ihterview any of the campers at Camp Scott?
sir?

Q

A .

Q Did you interview éhy of the*campets at Camp Scott?
. S : . :

Q

No, air. |
Did,you'interview.anyiwitnesses from the surroundin
area? | |
A No, sir.
Q 'Did you take cny tape recorded statements from

anyone pertaining to the charges against Mr. Hart?

A No, sir, no, sir, I did not.

Q Mr. Lempke, as ‘a part of your investigation, did
you conduct any:searches?

A No, sir.. -

Q Did you supervise any searches.that wete made at
Camp Scott area?

A Yes, sir, 1 directed peoplé.

Qm wculd you describe for me which searches you direct

theﬁcourae uf.those.aearches?

E O

' A‘ Well, as far as the actual searches aré concerned,

I sent people to the area to be aearched

9

Q Yes. Did you go to the Jack Shroff residence?
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‘house referred to in the Technical Report as Cave No. 3, is

‘A I did after the crime scene had been processed
and evidence‘collected. o
Q There was a burglary there that was raeported on
the 13th day of June by Mr. Shroff to the Mayes County
Sheriff's Office. Did you participate in,ghe investigation
of that burglaty? |
A 0f actual investigation of the burglary, no. 1 ..
sent people thefe fof that purpose.. |
Q Did you' collect any'evidqnée of aﬁf naturg:at Mr.
Shroff's hqﬁsg? -
A No, sir, I di.dz_z't:.~

Q Now, there was a cave locatéa-south of Mr. Shroff's

that correct; am I right?
MR. WISE#Z Yes.
Q Did you go to Cave No. 3 at any time and conduct

any inveatigation?

_A, g er, I don't know which cave you're referrxng to.;
f*ﬁf | iDe " 4wmﬁhere Mr. Shroff's house is - 1ocated?
af §w?in;Si.§i;;M:J _ :

i@f?  ﬁéiﬁejﬁéaiq;tégtiméﬁf that there is a cave,south~.

of Mri Shifoff!s housé;and there was writing on that cave wallj
A YQB' Sir- .

Q Did you go to that cave?

A . Yes, sir.
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Q As a part of your duties there as Chief Inspector
for the 0SBI, did you interview Camp Scott personnel?:

A . No, sif..

Did you interview any of the campers at Camp Scottd

Sire

Q

A .

o) Did you interview any of the campers ﬁt'Camp Sqotﬁ?
A No, sir. |

Q ﬁid you inﬁefview,anylwitneases'frbm thé,surr@undin
area? | |

2 v, sir.

Q.  Dia you take any tape recorded statéments from
anyone'pértainipg to the~éha:9§s'against Mr. Hart?

A No, sir; no, sir, I did not.

Q Mr. Lempke, as a part of yoﬁr inve&tig#;ion, did .
you conduct any searches? o

A Né, sir,

Q Dpiad y§ﬁ supervise any searches that wefé made:at '
Camp Scott area? ' |

A Yes, 8ir, I ¢irected.people.'

Q . Would you describe for ﬁe which.seérchés yoﬂ.dirgct
ed:and what, if anything, waﬁkcollected aé-evidencg_during'
#he'course of those searches? | ks

A Well, aé far as the actual searches aré'c6ﬁcerned,

I sent people to the area to be ‘searched.

1611

Q Yes. Did you go to the Jack Shroff residence?
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the way you gave it. Give it again, please?

77tor$, other than 1aw enforcement personnel? b

killer.was here.

THE COURT: Excuse me, I don!t undérstand,that dat%

A It had 7745-17¢
THE COURT: Thank you.

A" And also said, I""1"1'1«-l_::l.l.lex:' was here. Bye, bye
fools." | | o a

Q E bDid you at any time take any.paint scrapings from
the cave wall or order someone ‘to take paint scrapings?

| A No, sir, I d1d not.

Q. Do you have an opinion ag to what type of instru—
ment was used to make the marks whlch read '77—6 17" and
made the atatement?

A It appeared to be that of a Magic Marker.

Q Was there anybody with you and the other investiga-

A"H Sir, not that I recall; that's not to say thore

wasn' t but I don t recall any.

Q sHavuﬁququoke with a boy by the name of Darren

Creekmore?
A Darren Creekmore?
Q Yes, sir.

A - That name does not ring a bell to na-at all.

Q Have'you'spokén with a Qirl by the name of Becky .

Wagnon?
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"don't know what the boy s.name was.. I don t recall the boy %'

;jhad left’ prior to my arrival. As I recall, he had brown hair

" in what has been referred to in the Technical‘keports as the

A I, too, don't recall chat'name, sir.

Q  We've had teﬁtimony givcn before jour testiﬁbny,
concernipg the Creckmore'bcy and.ﬁhe Wagnon.girl and testi-~
mony thaclthe.Creekﬁore boy had led some people to thé.caée.
Do you recall baing led to the cave by a boy - by a young
boy in the age ranging from 17 to 202

A I recall going on to Mr. Shroff’s property.,

name, in search of an area which*was never found. However.
this partzcular axea you're talking about, .I don' ﬁ - X don t
recall being 1ed to this cave.that'you re-talking about;

Q Aii right. This boy you went on to Mr. Shroff'
w1th, would you describe hls physical appearance?

) A ‘. Well 1 only saw him momentarxly. 1 was - the part

he was stecky build,*probably five—nlne, was a young boy,

early twenties, I'd say

@ " 'Did you at any time particxpate in an 1“V°‘t19‘t‘°“

cave-cellar area, or Cave No. 1?

A No, sir, I didn'‘t participate in that particular o

search of that cave. However, I was there some time later.

i

I just wanted to see where the area was at.

Q . There was an area referred to in the Technlcal

Reports as Cave No. 2. It's located in the Skunk Mountaxn
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YES, sxr.!éil
:difu Did you 1ntervxew any persons. concerning a descrlpq
'of the nan scene 1ndthe area of Cave 2?
' A" 1 did ‘not, no, sir.
Q Did anyone interview any persons in your preoence?
A No, sir. |

region on the property of a manaby;the;name?of Auxier{"nid

you go to that cave?

A Yes, sir, I did. ‘

Q Would you tell me what you did when you wenbrrhére,
Mr. Lempke? ' )

A Well, I took numerous Agents, as well asg people
from the Sheriff's Office, members of the highway patrol was
present. The area was photographed - numarous pieces of
evidence was obtained and I 31mp1y directed and coordinated
the Agents there on the scene. | |

Q And that~was after a report had beeh-given to the

f investigative agencies that a man. had been seen in that area?

L\

Q Dpid you'see tbe footprint orlthe‘plaster'casts of
the footprint made in the investigation of Cave 2?7 .
A I saw the footprinrs_there at the cave. I don t
recall seeing tho plaster casts after they were made.
- Q Now, there was a burglary that occurred at the

T & H Grooery Store, located at Sam's Corner. Did you parti-

ion

cipate in the investigation of that burglary?
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A No, sir,'I did not, I sepr'people‘there@l.

Q Did you interview or take a statement from anyone

~ concerning the burglary at Sam's Corner grocery?

A No, sir.
Q There's also a burglary referred to in the reports
as the Grossman burglary, which occurred east of. Locust

Grove. Did you partrczpate in the 1nvestigation of that

burglary?
a No, sir, I did not,
Q Did you interview any persons or take any state§

- ments frqm any persens concernrng that burglary?

at

;3:” A“ No, sir.
"Q ME. Lempke, Gene Leroy Hart was arrested on
Aprxl 6th is that correct? o
A N Yes, sir;'
Q .Did you particibate.in the apprehension of Gene |
Leroy Hart? | |
A | I was not presenr whenlﬁr. Hart was errestedlino.
©Q  Did you inteerew ahy witnesses concerﬁing the
whereabouts or therarreet.of GeneﬂLercy Hart?
a No, sir, I did not. o
Q Were any interviews conducted with witneeqee_ar
ycur request? | o | S ..‘  _f:?I"
.-A . Pardon me?

A

Q " Were any inrerviewa with witnesses -- withdraw that
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were any interviews conducted with anyone concerning.the .

whereabouts of Gene Leroy Hart on or about April 6th?

A There were interviews conducted. However, I wasn't:
present.
Q You said you sent Agents to Mr. Pigeon's residence

- to.arrest Mr. Hart. Was Agent Owlsley one of thdse-people?
Where does Mr. Owlsley office?

;:w?Wﬁaﬁ}?'hi§ fif#£‘name?

\

A
Q
‘A Oklahoma. City.
A

Charles,
b Q' :’Aftdf-ﬁr: Hartfﬁqd.been arrthed and trahapoiféd
to the TahIequah Office, did you interview any persons?
| A . No, I did not.
Q ‘Since that arreét of Mr. Hart, have yoﬁ been to
Mf.'Pigeqn'S'residence? |
A No, sir, I.haven‘t."
Q | pid SOme'peoplelgo thefe at your instructions to
process the scene? o “ |
A 8ir, I am sure I know of pedple being sent there at
the instructions of Inspector Mike Wilkeréon.' |
“ Q fes, sir. Mr. Lempke,'did you personally conduct

any type of technical exanmination of ény piece of evidence

submitted to the Oklahoma State Bureau of Inveétigation?

A No, sir. : - J4
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by the: name ef Larry Dry. Are you acquaxnted with him?

Q Now, some blcnkets were.taken~fromathc'Pi§eon
residence and a radiocécc taken from thaf?;geoﬁ.residence'
along with oihér iﬁems such as peécans and I believe a hunt-
ing knife and a hammer. Will yoﬁ tell me why those particu-
lar items were taken from the Piéccn residence? -

a Sir, that was Inspectcr Mike ﬁiikcrson‘and I was

not present at’ the time of that search.

,Qﬁ L M. Lempke, teatimony has been given about a fellow

A Yes{\szrh;uv;f" | .
. 5§£;f Mr. Lempkc. I believe in April, Mr. Dry was taken

out of the Granite Reformatory, is that correct?

A No, sir, it was the last part of March.

] | Last part of March°'

A' Yes,’sir.

Q Who made the request that Mr. Dry be released to
your custody?

A Deputy Dlrector Dick Wilkerson. )

Q When Mr. Dry was released to your ccstcdy, did ycu
have a meeting with him in Oklahoma City?

A A brief meetxng, ves, sxr.

Q Where was that meetxng conducted?

A In the Oklahoma City Office. o

Q  When he was released from the Granite Reformatory,

was Mr. Dry given permissioh co livc#in the ccmmunity?

l6l9
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ffthe later part’of March¢{-

if he helped you f1nd Gene Hart?

A Yes, sir, .
0 Which community was that?
A In the Locust Groverarea:'

Q Approximately what date was it when he was given
permlssion to live. in that community?

a Szr, I don! t know the exact time. However, it was

d'”' Was e Dry promised any money to help you fina

Gene Hart?
N S No, sir,“he,was not.

Q Was he promised any 1en1ency on his present sentencT

A No, sxr. he ‘was not promised anything.

Q pid anybody promise Mr, Dry that. they would help
him get out of Jailjon a parole if hefd help you. find Gene
Hart? | |

A No, sir.

Q  Were you present wheh a tape recorded statement was

taken from Mr. Dry in Oklahoma City - withdraw that -= it wa# :

not tape.;eqorded. Were you preaent when a court reporterﬁ
took a statement»frqm Mr. Dxy?

A No, sir, I was;nOt.

Q Did someone take thattstatement'at your_réquest?

A I know that the statement was taken. <ﬂowiéer, I

don't recall Who - whether it wag’ myself or Inspector Mike




404

- FORM

PENGAD COQ.. BAYONNE. N.J. 07002

10

11

12
13

14

. 15

16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Jimmy Don”Bungh?”

_visit to the . State Penitentlary?

Wilkerson who directed that.

Q Mr. Lempke, do you know a fellow by the name of

A .Yes, sir. .

ﬁ_qﬂ v When dxd Mr. Bunch contact you pertaining to my

A ”I‘Mr. Bunch dld not contact me.

o Oh he didn t?

"4'«-<

LNo, sir. f"

. >

Q Who contacted you?
A Inspector B, G, Jones from McAlester Office.
Q

Have'yOu-interviewed Mr. Bunch sihcefbeing contacted

!

by Mr. Jones?
A ﬁo, Sir, I have not.
Q | bo you knowSWhy Mr. Bunch was taken from the State
Penitentiaxy‘at McAlester ﬁo fhe Tulsa éity Jaii? |
A No, sir,:that wasﬁ't unde:;my direction. 
'Q Do you know when“he was t;kén from McAlester td'
the Tulsa City Jail? - | |
A - Not specifically, no,
Q Was ahybod§wf anybody, either aﬁ your di;ectiqnid_'"
ét your direction or in your presence, ﬁaken a tépe'recotded
statement froﬁjaimmy.Don Bunch?

A He was interviewed at my direction,

Q Where was that interview chducted?‘ : ' J*

1621
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A I'm sure it was done at MchAlester. I have no way
of know:ng the exact location in McAlester.
0 thch day was that xnterview?

WX

I doﬁ

A ;l'fécall the date, sir.
.Q” \ Was that interview conducted by Mr. Jonea?

A Yes, sir, I believe 50, o .

"if!df;";f:-'-f*now.yﬁﬁi"y&q”fnotiﬁed, that Mr. Bunch was to be

intexviewod or wanted to be inﬁerviewed?

;A.' Mr. Jones called me from McAlester.

Q Mr._Jones called you and told you that ‘Bunch had
wanted to say somethxng? .

Aﬁ. That he wanted to talk to an Agent.

Q Do you know a guard at McAlester by thé name of
Mike Pulchny? E

A who? .

Q | Mike Pulchny, I believe it is.

A No; sir, I'm not'familiar withfhim.

Q@  P-U-L-C-H-S~N-E-Y? |

A No, sir.

Q Now, testimbny has been givén thht Mr1 Hart's
underwear was taken out of the penitantiary for scientific

analysis by members of the OSBI you re aware of that, aren't

you?

" I knew that some was brought out of there, yes.

Q And underwear has been taken out-offpheyuayes,Count}
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Jail fo:,#nalysis by your chemist; is that.co:rgct?a

A Yes, sir.

_n?“”Lempke, do you recall the name of the man
who - got the ﬁnderwear from McAlester for you out of Mr. Hart'%
cell dcwn thdre?
'A No, sir, I don't, Mr. Jones would have that
information. I don't have that'information. |
Q . Do you know an 1nmate in. McAlester by the name of :
VanHes§ - VanHuss, excuse me. |
A~ No, sir, I do not. _
Q - Did any of the McAlestar Agents of the OSBI ‘contact|
you about a fellaw by the name of VanHuss? |
A Yes, sir.
o Which one of the Agents?
A  Bill Sparks.
Q ~ Dpid Mr, sParks tell you Mr. VanHuss had something‘
to tell you?
‘A Yes, sir.
' and what was that? | , B
" MR. FALLIS: If it plgasé.the Court, excuse ne.
This was thorbughly"examiﬁed yesterday, I”believe-wi§h~those
who were firsthand. This calls for hearsay ﬁnd I object to
it on that grounds. We‘ré gettihg a late start, we quit.

early again yesterday, and we're taking up a considerable

amount of time again.

1623
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‘within the definition of hearsay. We're not offering it

i

 THE COURT: If he has mno firsthand knowledge, I
belieQe it wéuld be hearsay. .
MR. ISAACS: Okay, I'll'wighdraw that;
Q pid he teil you what the substaﬂcg'of that“cbnver-
.égyion was? r
A Yes, sir.
Q What was the substance of it?f .
| MR. FALLIS: ' If it please the Court, o;rgsame”
b%ﬁqction we'd make. I don't know why counsel, Wpéﬁ yg
c§mplaina about being limited on'time,'is wagting so ﬁucﬁ
time unless he just-wants to make ﬁhe'Court fecofd loﬁger.
THE COURT; I'll have to sustain it unléés';heie_
iE an exceptién,‘Mr. Isaacs.

MR. ISAACS; Well, Judge, I don't think thig falls

to prove the truth of anythiné, just so that there was a
conversation that Mr. Lempke directed aomebbéy ﬁo speak to
Mr. Vanﬁuss. We'll recognize the exceptiom is to prove
conversation, but this isn't even within that ﬁu#vi§w because
it doesh‘fjmatch. I'm not offering'it to préye ény;hingy onls
that there was a cdnvexsation, If T was 6fferin§ it to prove
the trutﬁ.of the conversation, it would be hearsay._:

THE CQURT: You have'asked for the substanee'of'

it and I take that to-mean the contents and’ that wodld be

hearsay and inadmissible, The fact of the converéation.is'not

1624
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. was offering it to prove a truth, I think it would be hear~

5 viewed by somaone?

-- wouldn't be hearsay.
MR, ISAACS: Judge, I'm not offering it to brove

a truth of anything. I might say that on the record;{ If I

‘say.
| THE COURT: -Weli, I have*sﬁat?ined the objection,
s0 let's move 6n; .i ) |
Q This fellow Van Huss Mr. Lempke, do you know xf

after you were contactad by him that he was, in fact, inter-

Ai;; As I recall he was. intervxewed._'
Q  Did they take a sworn;btatcment or a written state-|
ment from him?

'<huga . No, air. X den t belxeve 50,

* tOf course, I wasn't there. I have no way of

N Qagﬁ Do you know if any other inmates at McAlester have

contacted your agency and requested an intsrview?

'A' No, six, I don t know that.uw , ' j”; S '\

{
i

Q ' Mr. Lempke, did Mr. Jones and the other Agent inter{
v;ew other inmates on Death Row about Mr. Hart?

A Tomy knowledge. no. j_ , O o \

Q  You didn't give the order for them to do anyth;ng?

‘A No, sir, ,57_. | i f ';', L -“"
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Q .. Mr. Lempke, has anybody seized any evidence at youxﬂ
dmrectxon since Mr. Hart was arrested?
| A Wbuld you restate your-question?
'.Q Has anybody gathered any items of evidence since
Mr. Hart was arrestod, to your knowledge?
J_ A. Sir, you'd have to be more SPGCIfiC, I don't know.
Q What I want to know is what evidence do you have
e{;ﬁ your possession or your agents have in their poasession
f that would show that Mr. Hart. sxnce he was arrested, was
the person who would have committed these crimes. - physical
: evidence? | o ) |
A Again, I don't know exactly what yOurl~ what speci*..
fic point you are. asking for.\;

H'**Let me’ ask you this.. ﬁ&s*aﬁyone

“’seized any item of” cloﬁhing as ev;dence sznce Mr, Hart was

?axrested?

o :';A, Yea. ai:.. S
blh< What item was that?
A I helieve at the t;me of his a:reeggfﬁis cthAff
jeaee were seized, 1 | |
Q ' They've got a belt fromhun rightand \sl:.n.:es"_?_ s
‘A Possibly‘so; ' R |
Q And a.taek top ahdgqeéeir of qlassee;‘ie thet

correct? .

. A Yes, sir.




404

FORM

PENGAD CO.. BAYONNE. N.i. 07002 -

10

11

12
13

14

15,

16

17 -
18

19

20

21

22

23

24

25

 ¢: Now, a little bit later on, aome.fellowa wentvto ol
the Plgeon residence and pxcked up a qullt, blanket, paeans:;
- I have a list of those?

A Yes, sir.;“”I |

Q | Is there ényﬁhiné-else'thhtffbu cén think'of ﬁhgt '
has been seized since Mr, Hart's arrest? | ,.

A Noth;ng other than the nnﬂernhorts that came from;ﬁ
the Mayes County Jail

Q.. pid anybody at your direction go to the Pigeon
res;deﬁce and. take some pictures? R .' ‘ ‘

Aﬂi Not directly at my dzrection. If that was directed

it would have been Inspector Mike Wilkerson, who is ptesently‘
R '__ _r. l. J . =

e

~1n charga' 1thxs reg;on.

- Q.  Sowye qa by :‘egion, then?

‘:fiﬁﬁl” ‘Firat of. all, effective April 1st,
am tra;sferredztéloklahoma City as Chlef Inspector and Agent '
Wilkerson - cor:ectlon - Inspecto: Mike Wilkerson took‘my
pl§ce as Regionallﬁupervisor'for tﬁe OSBI in'this region.
'lQ ' Mr. Lempke, have your Agents provided us with
every pleca of esculpatory evidence that they have in thelt

possession?

A Are you asking me if they have?

Q Yes, sir. |
A . Yes, sir, I'm sure that's produced.
Q Mr. Lempke, were you aware of that tfanﬁéribed'
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stenographxc statement taken from Mr. Dry on or- about' 
April. 15¢n? |
Yes, sir.».
‘How 1ong had you been aware of that?
' Short;y after it wggrtaken.'
' Okay, wasﬁnr. Wi§§'notgfied,o£ that? )

I assume ‘that he was, yes.

And Mr. Thurman kn&w about that, did he not?

> 0 » O P B ¥

I'm not aure. :

'1Hk; ISAACS: I believe that s all.f"

’HM"VC;OSS examination?

P

“ MR, WISE: - We'& have. no questions{; fh@nk'you.
.:fOURm.' You re excused., - 2. 
“H%:¥"P3ﬂ?§§ May I be excused from this hearlng?
*Trnnuéouhi. Yes. o |

MR. ISAACS& I'd like to: call Ernest Smmth next.

'4=_$HE?COURT-' Ra1se your rxght hand. Do you swear
to tell theltruﬁh, the whole truth and nothlng but the truth,v
so help you God? | | |

l THE WITNESS.: I do;;

ERNEST D, SMITH,

called as a witness on hehalf of tha Defendant, havxng been :
firnt duly sworn, testifies as - followa. |

DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISAACS: .
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Q

A

Q

A

A

e
Hafﬁﬁt""

A

Q

A
read them,

Q

A

record;-pleasé; sir?
of business?

ment agency to compara samples of handwritinq?

"\,fwall, wikth ‘two documents that bore the signature'

of Gene L. Hart.w,

 Moticns were written in 1973 - printed

‘ Were those applications for post-convictxon relief?

Ernie, would you state your full name'fbr the

Ernest D. Smith.

"Ernest D. Smith, what is your'oécnpation o;uline

Examiner of dﬁestion Dbcﬁments;u

Ernie, have you been requeuted by any law enforce-

Yes, sxr._

‘tfwas actually hand printing. If'wdn5a’messa§é ‘

o L

Thene documents that,boru the aiqnature of Gene L.

They are legal documents filed with the CQurt.#

I believe that s what they were., I dxdn.t,actually

These were a couple of letters'that ﬂrw_Hart1ngt§

pertaining to the ﬁost-conyicticnwtelief aﬁpiicqgiqn,zwere _"

they not?

"I don't know who wrote them. They bear his name.
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'south of Jack Shroft's property some time in the past and

_'make a photograph?

'property 1t was on.'

’ photograph?

.fobsorvey~ttmy¢elf,wthe writing on that wall.

Jon the wall? bliflsnf,;“'

{“mately 8/64ths of an 1noh wide.'

Q Now, Mr. Smlth did: you go to the cave located

A I went to a cave and I understand that was the
’”3: o j Would you tell me for what purpose you made the

Lo A g To des a,handpriuting comparzson 1ater on . and to

s

'fz,Q What typo of 1nstrument was used to make .the marks

A' From my study and obsarvation, I examined it using
an ‘eight-power magnifying glass.‘ I would say that it was a

felt txp marking pen that had a tip of a width ot approxi-

Q. What color?
Aff"Black.

Q ' Did you fznd any felt tip marking penn in the cave

| ooA ‘ 'I:didnft'iookﬁfot.onoﬁ
e " Do you khbw'ifﬁinyone elneolookoofforxono?“i
A ,'No, not to Ty knowledge. :l i o
Q@ Do you know ig anybody has found one? :
"At':‘Not to my knowledge. _ -t'lxt . ‘";_ .
Q. ‘

Mr. smith. have you heen able to make a comparison
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.bétween the writing thairyou hi&ﬁ on the pOst-éanictidn

‘could you give us what you want Mr. Hart to write,.so we

.say somebody from the D;strxct Attorney s office and yourself

relief applicationa and the wrzting on the cave wall?

A Not at this tzme.

:”~Q ‘Are you presently attempting to mnke a comparxson? ‘

A Yes, air, as my work load permits..

Q- WOuld yau 1ika to have a copy. of Gene Hart s

~other ddcuments wure Xeroxed coPiaa and they re. dated back
ST T ~ Lo :

in 1973.@1

Q Ali.tight, if_ﬁé would provide Yon.with,one,

can write it out?
"A The same mesaage that was on the cave wall, approxi

mately fifteen to twenty' times on a sepnrate sheet -of paper.
9 _Allux;ght, would you like_ta.bg_pxesent when4he v

does that? T T e .

A I don t particularly need to be present as long as

as witnegses,

MR. ISAACS: Okay, would thu District Attorney 1ike

to take a sample of. Mr. Hart's handwriting?

MR, FALLIS.: Yes, sir, but Your Honor, we would

like to qualify a couple of questxons from Mr. Smith reqardinc'

thls.

]
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;thotogra h‘shu rd onvthexcave wall as: well as numbers.

THE COURT: Well, why don't you.go ahead with
fcur direct,.il{
‘Q'_ Ernie,-d0~you nded'printing Or.longhand?

A Printing and.numbera. Printing is what the B

VQ.{' How many years have you been in the business of

examining question dccuments?
| - A Twenty-one. | L ]

Q  And at this timc, you’re principally employed by
Liberty National Bank of Oklahoma City, are you not?

A : Yes, sir, and I have my own business.

Q Ernie, when sOmnthlng 13'written on a‘ﬁurface, guch
as a cave wall or stone, is there some particular reason that
comparison of handwriting is nore difficult? |

| A Well, in this instance, particularly, there are

three ‘different facts that I have taken 1nto.COnsideration.

One, the'writing instrument'that was-utilized; two,;the
surface that it was written on and thirdly the suspect that
is suspected of writing this particular 1nstrument. ‘Mr., Hart

is an»Indian. I resided in Pawnee many years. I m familiar

with Indians and I do know . they have - the majority of them ~
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‘have an innate artietic ability.J I have seenllnéiansTthat

could ﬁrite'penmanship almost verbatim 1£ké'1hfa penmanship

'bbok.=f0f course, they're able to write worse than their

tbest capability.QQOf'course,'a person that wrltes poorly

:’cannot write better than his poor capebxlities..]

I"3.b Mr.;Hhrt has a good handwritxngr dOGB he not, 9°°d

penmanship; printinq?
A If these documents were his, yes, he does have.

Q All rxght, Mr. Smith, will you be able to make a

: determinatlon of whether or not that writlng on the cave

wall is Gene Leroy Hart's handwrlting, if. you were glven a
sample of his printing - of his handwriting?

A At this txme, I do not know. I will try to arrlve

at a definite conclusion as to whether it is: his or it ign' t

his. However,:takinq into cons;deretionAthe'wgiting ;ngtru-
ment and the surface, I may not even be able to give a defi-
nite oplnion at all. B | |

Q | In other words, what: you re saﬁxeg ie a possxbil;ty
ef belng 1nconc1usive is great? |

A[ Well, I would say it would be a third.: .

Ql' ‘And poss;bility of reechmng some opinion would,be'
about one out of three? :

MR. FALLIS' If it please the Couxt, we are going :

to obJect at this point. This is his witness, He's already.‘

asked him tq_conduct a test. . He's already admitted he'd try
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to db'that. It seenms to me we would save time by moving on
without hav;ng h1m debate the percentages as to whether he
can or can't, We don't know. The man is still worklng_on |
it. | | |
THE COURT: Sustainea. T think it cﬁllé\féq: a
conjeqture‘an the part of the witness at this point. . .
| MR. ISRACS: Well, he's an expert. The State has
@;;ed him as an éxpert. |
Q Mr. Smith, do you have ary other documents that
you need to compare Mr. Hart's handwriting to? _
A Are you referring to something specxfically? |
' é I don't know, Have you been glven any other. docu~
ment that you need to compare Mr. Hart's handwritxng to?
A No, sir, not that I have seen.

Q Do you,kncw.if any exist?

A No, not unless some have been mailed to'ﬁe.:ecéntly-

' and may be either at my office or at my house today, that I.

éon't'khow of.

Q We.had'some,tes£imony in hare'some,timE‘agbﬂabout a
letter'that a feliow by the name of La¥ry pry received and he
said they.caﬁe fiom Gene Hart. Have you seen thcaeilétgefs?

A  I'mnot familiar with.fhem.

Q Do you'know if they exist?
A I'm not- familiar with- the name of Earry Dry or- any

other letters.

1634
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If it please the Court; at this point,

d ‘.w

_ he s put him»on and alhhough he did not quality him as an

export, Wg.will 80 stipulate. B soe no reason for him to
crosa-examine his oﬁh witness;j" “ |

‘MR, ISAACS: I‘Won‘t\otipnlato;tolhis oxpertioé..
The man hasn't given an opinion yet. .. : | u

MR._FALLIS: He asked him for an 0pinion.

MR. ISAACS. Mr. Fallis ob]eoted whon we atarted
talking about anything pertaxning to an export's opinion,
that objection was sustained. I don t;stipuigte]to anyoody's
qualifications. | | | o

THE COURT: Going back to the original objection,

it w111 be ovarruled. Two or_three questions about'his
authoritiea in his field that he considers aﬁthofitative
but try not to»dwoll,too'mnch.longe:_ih this area.

Q " Mr. Smith, could you.giéeﬂmoﬁthe names of some

"1earned books on qneStion'documents,,ones that you consider

authoritative°

-A“ I'11 giVe you' two that are direct and one 1ndixgct.

One would be Question Documents by Albert Osborno.

Q' _Okay,»

o
B

A Another one would be sciegtitiC%Dboumentvﬁximinations

by Ordway Hiltoﬁ;_.
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‘that have'written.books in that fiéld and condensed them for

' BY MR. FALLIS:

'_from a person, as an example, if I was to be asked by you

to méke an exemplar or sqmple of ‘my handvriting?

:f;..Q_ Yes, sir.ﬁ,

A An& a’ thard would be fcund in a set of American

i Ly

Jurisprudence.;@ ich~have taken a;; of the texts from people

attorneys on the various subjects guch as typewrit;ng, hand-
writlng ¢omparison, qnalifxcation of experts and that would
be the easiest zgr an,attorneywto,:asearch.

'Q All right. Is there anything elsé"that;miqht_help
a;lawyer'understaﬁd Questidn docﬁmpnts that you consider
authoritat;ve? | | .. 1 |

TFA L Sit down and visit with ‘an. examiner of question
documents, that's been done 1n the field for numarous years.
: MR..ISAACS: Nothing further of thia witness.
THE CQURTQ. Croas—examination?

CROSS EXAMINATIONZ.:-

Q Mr. Smith, concernxng exemplars, known exemplars

A | Yes.

Q There is what is known - : in your professional field,
a so—called London letter, isn't there, sir?.

A Yes.

Q .And,this is-wheza*you'aétuaily,.the-subjgct or

person who,iS'givihg the exemplar would knoﬁ>th#£ the purpOSﬁ
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of éxeiiplar ag‘anngunced in the courtroom would be to make

e‘comparison,cwonldn't it,nsir?
A Yeel |
Q Has that created some~probleme'ylthin.yodnvfield?
a At ffﬁeey Yes;'.
dQ" .And when you made reference to the idea and your
knowledge that certaln Indian people sometimes have an
innste ebillty at artistic: work, would that lend itself to'

the possibility of camouflage concerning writing?

‘: - MR. ISAACS: . Object to anythlng about the poss1hlli
‘ties, Judqe. ‘We're not dealing in speculation here.l We re -
dealing in fect. ) |

THE COURI.V I1f yonr question‘goescto hle,experience
in the field, I'll allow it but if it iajin'relatidnitouthlsf
ceee;.f don't. think ~-- R | - |

| MR..EALLIS: No, in7fe£erence-to :h°fk“°§# exemplars
such as the London letter. | - |

| THE.COURT' Objection is overruled. .
MR..ISAACS:'- I will object further upon the grounds
that this witness has not been qualified as an expert.

. Q All right, Mr. Smith, hcw 1ong have you been in
your field?

A Twenty—one yeers.»
. Q Would you list for the Court your beckground and

experzence in this field, please?
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'.School held in Washington, D. C., which conaists‘cf'approxi-

the Universlty of Oklahoma.. I also attend yearly Internatloﬂ

'agencies?

" court of" law?

A I attended the U. S. Secret Service Document

mately 140 hours of classroom work concerning the comparison
or handwriting, typewriting, ink comparisons,”things ofi

that nature. In addition, I've served a two fear apprentice-
shié to another Document Examinexr at the Oklahoee:state

Bureau of Investigetion. I've attended several seminars at

al Association for Identification Conferences in which there
is a section for questign document'examinersito discuss prob-
lems in this field. |

| ‘Q © Mr, Smith, during'tﬁe5time:that.you,haye~pr9feeeion

ally worked in this field;.you;have worked for'governmenﬁal

A . Yes, sir.

Q What agencies, please?

A I spent eighteen years at the Oklahoma State Bureau

of InvestigatiOn as a Document Examiner ‘and when I entered
private practice, 1 still worked for Dzstrict Attorneys in
the State of 0k1ahoma on xndividual cases, for U. S. Secret
Service, for Postal Inspectors, State Insurance Commise1oner
and various governmental agencies. "

Q Now, you have been accepted as’ an expert in a

]

A Yes, sir,'I haGe;-.'h
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examining him at a 1ater date..

not true tnat a posxhlon 1n which a person physically is in

Q Do yoﬁ have any:idee;bf'how manf oeeaeions?
‘A I wquQiSay probablyyehreeiehogsand to~thir£y-five
~hundred cases. '. | : |
MR..FALLiS: We §euld'o££er_Mr. Sﬁiﬁh as an expert
at this time. | o
THE COURT: Very well. |
Q Now‘Hr.‘Smith, in fefefence,ge‘Ehenkneﬁﬁeexeﬁglars
again, whether - o :
MR, ISAACS : ShOW'my exception.-,
THE COURT; Yes.

"~ MR. ISAACS- ‘Without waiving any right to- cr@ss

THE COURI: You mean fedirect?

MR, ISAAGQ. No, no, just let ‘the record show that
I object to himaheing received as an expert.

THE COURT: Yes, all right.

HR; FALLIS. I assume he s concerhed about what the
results of the tests might be, Your Honor. .

- Q | In any event, Mr. Smlth, when peeple give known
exemplars and know why they are. giv1ng them, are not attempts
made, dependlng on the Lndividuals artlstic ability to. camou?
flage, to do Juet that? |

-_'A Yes, in that instance and conversely.

'Q‘” ALl rxght, sxr.f In xeference tO YO“r W°rk’ 15 1t

—
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ét thé.timeﬂthey'make thé writ£n§s mus£ Béﬁ£§ken-into
cqnaidefation? |
| '.Alf' That is true._f'
Q You've’ seen this cave, area; is that correct?
Asi_"Ygs, sir, - | |
Q ITﬁaﬁ%s”néﬁjé'largg:epbugh cave to stand up in, is
it? . ' |
A gfyﬁa; §ir,'i£ isn't. |
TQ3‘  Wbuld it be larqe enough or hxgh enough in the
area for a person to be smtting?
| .A , 81tting or kneeling.
Q All'right, sir. 0f~course,'£hose are'mattéfs ydu

would have to take 1nto consideratlon, I'm snre?

a Yes, and the wall of the cave belng at a vertical .
position;' |
‘Q°  Thank you, sif;' how.dounsel a momﬁﬁt*ago made the

statement'that youlhad seen somefieéal-dochmeﬁﬁs:e I think
he referred ﬁoftﬁem as pdst-conviétion relief'maﬁ£érs, #ﬁd I
think he asked you if yau had seen these that were writinqs
by his cliont and - you responded hhat you didn t know but it
waslslgned by Gage Lnroy Hart; is that correct, sir?

' A_';~Yes. | o

Q. ﬁAnd tnat s qll you have had to work with so far’

LA vesy Bir-.w“”zﬁg

Qo May 1, in-open; court, if counsel 'woﬁld-'uibe. willing

e

1640
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4who put the ma:king"w

R T
doen

to'stipuiate*thﬁtuthe exemplars Mr. Smith'ié working with_w,
are the work of_his cliéﬁt, Gene‘Leroy Hart?

“- MR, ISAACS: If he'd let me look at them, I think

they are. Yes..these are documants that were written by :

Mr. Hart in 1973, Judge.

THE COURT* Since those have not been identified

5 from a case, is there a case number that would reflect a )

) case in which they had been flled?

MR. ISAACS: 1843,

MR."WISE;‘ It was before wn want to the CRF system

- of court numbers and —

THE.COURT. So this would be an old number then?

' MR. ISAACS: I don't know where theuprigin;la‘of

those décﬁments are. I'assumg:they are in thelfilés*someplaq¥._

MR.~FALLI§F' With thht; Your Honor} we would have

no further questions and we w111 accept the stipulation by

" counsel that tho:e are: the documents written by his client.

THE COURT' Redirect?
| REDIRECT EXAMINATION ‘
.BY~MR.,ISAACSt |
Q Mr. Smith, you don t have any idea at this time:

A

;on'

”e cave, do you?

) 'A‘" No, 81r. B

Q. Thergfére¢§§nj?ép't,know who put the ﬁriting'dhf

the '‘cave wdll? = 'l . "
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A . Cdrredt.t‘
Q It could have been SOMG kid playing a joke on .
Sheriff Wbaver or somebody. conldn't it?, |
A That poasibllity GXLStS.
| MR, ISAACS. Nothing further.

RECROSS EXAMINATION

" BY MR. FALLIS:

Q : And of course, 1t could have been Gene Leroy Hart
while he was at the caVb? "'. _ o -
| A ‘That could have been true, too. *I,V_'
MR. FALLIS" Thank you. : |
"MR.HWISE:' If it please the Court, as a matter of

information, the origlnals are in the original filen of the

Mayes COunty Distrlct Court Clcrk's Offzce, so there won' t f;

be any confusion as to: the stipulation that was entered into.
Perhaps these should be marked in aome way to identxfy them

in open court.

: THE COURT: Well, could they, by agreement, intro- I

duced as a Jo;nt exhibit of some kind?-

MR. WISE. COunselor, in order that --:

Yes, counaelor?

- m!

_—— that we understand in the record what
we are dtipulatingmto, mmy these be. marked as a joint exhibit

80" there won't‘ .ftny confuaion?

"MR. ISAACS. I don't see why not. | j”'J -
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BY' MR. -ISAACS:

-THE“COURfé Fine. They would be reéeived. I
bélieve you may.betéxcused. ﬁe'll,take about a ten'minﬁte
recess uﬁless-you‘hava gomething uré&nt lined‘up,

| MR. ISAACS: Judge, there is a bunch of witnesses |
‘that 1 want to gét 0n<bafore noon. Thxs fellow has been up
all nxght and I've got one back ‘in there. |

THE COURT:. Well, why dpn t we take a five minute
recess. a

(Followiég a five minute rgcéss, the ptoceedingé )
continued as foilowé:). |
| MR, ISAACS: call Gary Shamsl,
~ THE COURT- Raise your right hand. 'Do'you aﬁéﬁr
to tell the truth, the whole truth and nothing but the truth,
80 help you God? | | -
THE WITNESS: Yes, sir.

GARY SHAMEL,

called as a thness on behalf of tha Defendant, having been

firat duly sworn, testifies as follows.'

“ﬁ{ﬁECTfEXAMINATION

5

Ve

)

%é;QEL} Garyy wauld you state .your full name for the record:'

B Gary David Shamel.

Q  Gary, back.on June 13thjof 1977, what;ﬁas‘your oc-
cupation?. | | "

A Policeman, Locust Grove.

|
i
f




FORM 4D4
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1 .Q During June of 1877, were you involved in the’

2 anestigatlon of the homlcides at Camp Scott?

3 A Well, I was on the gate. I stayed at.the ggtéiat |

4 the Camp Scott area. |

5 Q Did you take any statements from any witneases?

6 A | ,No, sir. |

7 Q Intérview'any peoplepgrtaihi;gfgo the'homiéides?

8 A No, sir. . _. |

9 Q | "Mr. Shamel, did you participaﬁe'ih any’in§e§tigatio
10 of the burglary or burglaries which occurred at the Jack

11 Shroff residence?

12 A No, sir.

13 Q D1d you participate in an investigation of any of
14 the three caves that we discussed earlier this mornmg?

15' A No, sir. |
16 Q - Dia you particxpate in any searches involving
17|, tracking doge? |

iy LT S I R R

| 19

20

SO DRSS . e

21 R It was éﬁ %hé"bq:glary_at'the_sto:a at Sam's Corner
‘22 o iYes, hir..A | '”' Ny

23 A  Went with-the.do§ ﬁ§n§1grs froﬁtPénpaﬁlv;niﬁkpn:'
04 | the search. 1” R 'H.

25 Q  Did you follow thég dogs for a distance?

|
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A.

Q
A
Q
A

to the east.

Q

A

0

the highway?

A

o

A

southeasterly'dlrection.

- Q

‘And:how farunorthudid<thgy;gd after they crossed

: They turned back - back to the east, kind of

Looked as if it had beethhe:e for quite sone time.
'Did'it'have any dark discoloration in any area?

:No, sir.

Yes; Sir._

What did the dogs do?

They went west down 33 Highway.

That's the road that runs to Chouteau; cor;@ét?'

Yea, sir. They cut back to the north, then back

.Did they go. north adfoas.the highway? f_-

Yes, sir.

About - I'd say about a half mile.

Then what did they do?

Did you seize any evidence while you were follawian

Will you deacribe for me the appearance of that

What co1or waa'thg tdwel?'-=




404

FORM

PENGAD COD.. BAYONNE, N.J. 07002 -

10

11

12

13
14
15-

17

18 .

19

20

21

22

23

24

25

1646

‘fsouth - excuse‘me

'cipate in another one involving dogs?

A I don't ;ecall what color it was.

Q  Was there any stain on the pillow?
‘A No, sir. . .

Q - This green bag that you tock out of there, was

‘that a trash bag?: |

A"' ‘That's what it 1ooked like.

lQ Have anythxng in it?

A . No,_sig;’ It wasn't all there, Just laoked. ==~ about‘i:

half qf it was there.

Q .How far is th;s cabin from the river out there?
A From the river? | k
. ﬁ, Yea, sxr? _

A 'LLI would say about ‘two or three miles. ,

Q Where did the dogs go after they led you back there

- north;and then back south?
ﬁ,A':. TheY_went on east to a pond that was near a creek |
close to ‘the: cnbin and thare, they juﬂt kind of lost the scent.

“[Q’ Db you knnw ‘the owner of the prcperty where the

cabin was located?

A No, sir.

Q After participating in that search, did you parti-

A Nd'.'ﬂir- ‘
Q Dld you pick up any other evidence and turn xt over

to the QSBI or any law enforcement agoncy? o J
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,somenne thatxwaa suppo;ed o have seen aomeone.

18  5the truth of anything.

A Picked up a‘few coinshﬁﬁii wag?ﬁ& a fence, close
to the cabin. |

Q _'fwhatlkind of coins? |

A I think two quarters and a nickel or somethin§ like
that. ' | - |
| Q Gary,’ did yru interview any persons at any timel
concerning - the: where&bouts of Gene Leroy Hart?

A" No, sir.

Q Did anybody rvér repértfté.ybuﬂat the pocust Grdve
Police Statioﬁ that a %tranger had'béen in the area of caﬁp
Scott on the night of %he homicides? .

A' Well, there was a man reported to ma that he knew

Who was supposed to have seen somaone?

WISE-" I‘ it plaase the Court, thxs is the

'THE COURT:. Objection is overruled Ee.can tell

. R |
you who told him that.

. o L S . ' :
a {By Mr. Shamel)' Bill Graﬁaettrtold me that someone |

mentxoned aomathing to hlm about it.;,ﬂ;

THE.COURT.‘ I}will agree that 1t is hearsay, though.

Ask your next question.\
o ol

W, .If ‘we are gett;ng into thirad-. part;e%.

. MR. ISAACS: ]Judge, we' re not offaring,to prove _‘v:.-

-Q Mr. Shamel d#d'anybody oiua report to you sea;ng

)

B
|
.
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homicides wéx&ﬁtheseodo

| search of the Kiowa Uni

any strangers in the Camp Scott area?.

A Not that I recall.

Q Whila you were stationed at Camp Scott, was 1t
ever reported +0 you that a person had returned to Camp

Scott from the4Shro£t'residence and had'wandered g;ound in~

side the Camp Scott area?

A I had heard rumors, that the shroif-burglary.was

involved in this.

Q Who told you

A I don't recéll;who it was.
Q Mr. Shamel, were you present when anybody was

;ixnterviewed by &ny 6thrwf

A  No, sir.j
Q Mr. Shamel , h

these tracking searches

A only one oﬁ.the’hearch'that I wént-on;*

Q 'App;oximatély

A I'm not certa
Arocund four or fzve day

”Qr~ on the 13th a

that?

PR

,";Eéy teohnical.ex;miﬁation of any

iﬁ}'

ay of Juna,

%1aw enforcementlggency?

owumany sets'of*éoéiiwere used in

how many days after the ‘Camp Scott
gs called” in? |

I would --T. really don t know.

t - Klowa Unit being theﬂunit wheretv“

did yo zpartxcipate 1n any

l648'
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the little girls weref

I think it was on the ldth or 15th.
After the hoﬁicides?

fes, sir.

Tell me what you did in that search?

» 0 r o P

Wé'just'ﬁéntsbehind up north and south 'and went
west of the crime scene, through the Woods .

Q pia ydﬁ say ﬁorth'and south? What were your bound-
ariés on the south? |
on the south?

¥ o

'qu; sir.

A

.

A Was the fence:line. r
Q -'féncé}iiﬁé théﬁ's on Mr, Cavalier's property?

A 1 dﬁh'fjﬁﬁoﬁx§héie property it is. It was a
boundary, from my underatﬁhding.‘bf the'Girl Scout Camp-,

Q  While involved in that search, were items of evi~

dence seized in your presence?
A No, sir.

Q Did you go west to the blacktop road called Twin

|
l
Bridges Road? | ' o - |
A  We didn't go that far. {
o , . [

Were dogs used in that search? 1
|

No, sir. }

pid you participate in any other searches?

r O P> O

No, sir.

1649
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1 . Q Mr. Shamel, have yow told me everything that bhad

‘2 | been esculpatory, in other words that would tend’ to show

3 that Mr. Hart is innocent of tpese charges?

4 A As far as I know.
5 S ‘MR, ISAACS: Thank y&lm. Nothing further..
6 . N MR, WISE: Gary, did\you draw an 11:00 to 7300

7 shift last night? x

8 ' MR. SHAMEL: Yes, si#. .

9 ‘ : MR. WISE: Your'ﬂonoé, we'd aﬁk ﬁhat he be perﬁiit%d
10 | to 1eave-so.hé can get some sleep.

11 S THE COURT: All‘righé. You are.excused.

12 MR. IéKACS: Gary , thank you for com;ng.

\

13 Judge, I'd call Jane Ketchum, |

14 . THE COURT: Raise-yoér'right hand.. Do-you.swaaf-

15 to tell the truth, the whole truth and nothing but the truth,
16 | 80 help you God? '
17 o THE WITNESS: I do. }

\
. | .
18 © JANE WILCOX KETCHUM,’

- FORM 204

19 called as a witness on behalf of the Defendant, having been
) ' . j | K

20 first duly sworn, testifies as follows:

' . | .

PENGAD €O.. BAYONNE. K.), 07002

. |
21 DIRECT EXAMINATION -
29 BY MR. ISAACS: \
’ l
23 _ Q Miss Ketchum, would y?u state your full name for

o4 ‘the record, please?

|-
\
25 a Jane Wilcox.Ketchum. \

i
i
T
!
i
i
|
|
|
|
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.Q  Miss Ketchum, on the 13th day of June, 1977, what

was your occupation?

A Camp Coungeﬁor.

Q In which_can?

a At Camp'ScoT .

- Q 'The week pre cedlng camp, were you involved in an

orientatiou period at

:reported to you?

Q 0ver the waekend, where did you reside?

A "I went - I

Q What tima did you return to CAmp Scott on Sunday,

the 12th of June?

A I believe it was 12:00 or i:OOTo'cibck.

Q. Miss Ketchum, what was your assignment at Camp

Scott?

A Cherokee.

Camp Scott?

o .
A .

t}@e were .any suspicious activities

ame to my home in Tulsa.

Q  Cherokee is located whxch direction from Kzowa Unit
A Kiowa —¥"it's towards the Great Hall It was the
farthest one. I don't know whxch direction. g
~Q '1'Soﬁtheast from-Kiowa? f
A South. |
Q "tHoﬁtmany Campérs did.you.h;ve éésigned.to>you?

.
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A Twenty-eight.

Q Sunday afternoen, your responsibility was to unload._

buses and settle your campers in, is that correct?

A Yes.

Q .; pid you see any strangers on the Camp Scott camp~

f_grqgnds;an Sunday_afterndon?

3”4v-éﬁ f'No$'hhera was parents and people like that,. o -
Q Did you see anybody suspicxous on Camp Scott camp-

grounds at any txme on June 12th or June 13th?

A No,

o] -p;d”anybody rep§rt to you havingjggpn'ﬁ.suSpicious
person?
A " No.,

Q  How many years have you attended camp Scott?

A That was the first year.

Q "In the p;st;have you~worked aé'é couﬁkelor for
any pthequirl Scout groups? - o :

A  No.

'Q', Miss Ketchum, on the morning of the l3th day of Junq,

when you were awakened, will you tell me what you didz. .
A Got up and --

Let me back up juat a second.

Q

A 'Okay. |
Q-  On the night of the 12¢h, did'yqu leavéitﬁeiéﬁmp?
A No. | o
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Q Did~youlspendu£hut eﬁening:iﬁ thglchérbkie Uéit?
A e A

Q 'Wlth whom? :

. .

with whom - with one of the other counselors part

uas alone part of the txma. )
Wh#t tlme ‘was it when you got to bed
TR rg e : :
A v It was*about between 9:00 and 10: 00..
Q | Were you awakened at any time durinq the night?
A No. | | .
Qi - On the ﬁﬁrning of thé 12th - of the lagﬁ}'tell me
what you did when you woke up? . .
A We woke up all the kids and went to the - Great Hall.

Q Now, had it been reported to you that.thqre had

" been some homicides?

A°  No. One of the other cdunselors,camé‘around - the
bélllrang.eariy and ‘one ofltﬁe other coﬁnsglors came go our.
unit and said that.weuﬁouid be meetiﬁg earlier and to wake
gve:yone up.§nd éoﬁéfté theVGreat Hall for btéakfast.‘

| ‘?Q . Miss Ketchum;“when-yoﬁ éotﬁto thé»Gfegt_Hall, were
you told? | | o o
. S A Yes.

Q . And the rest of'that morning was épent with'the

| children on hikes and such activitiés; is that correct?

'A  Yes.
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cers?. 0
ST
,homa State Bureau ot Invgstigation...*»'

.as to what I've asked you here?

‘correct?

Q After ‘the children had been put on the huses and

sent home, were you 1nterv1ewed by any law enforcemont offi-‘

oan t remamber -~ I guess it was the Okla-

w
d thet'ask you the snma or similar type question4

. YQ;,jSIZ-':

Tell fhem.Qnythiﬁg.diﬁferent abdut}whgf happened?

0

No, sir. _ . -

Q Dpid anyéédytake\any;h@ir;'salivi,"bloéé'égﬁples
trom you? o ‘ e : S _

A . No.

Q  Miss.Ketéhum, did ;ﬁyﬁdfzthe counseié?di&ffany
campers report to you or make a statemant dn your presence.j
that they had seen strangers in the Camp Scott area on
either the 12th.or the 13th?

A No. |

Q o You were aware, were . you not; that there had been

a theft of some property on approximately the 13th. za that

A I was not aware of that.

Were you later told that bylsomeone?.

Q
A I might have heard it in the news.
Q

' Okay, do you know if:ahy_giris had their purses
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stolen?

testifxed that she doesn't know anythlng excapt what she s

‘TIt‘it please the Court, she's already

read inithe,n!ﬁapaper., If it pleese the COurt, we would, at |

 this” tlmaﬂ ask £f ‘thére is not- aome reason ‘that ‘ve are in to
this w1tnese. "This is all cumulativo. There has been ab-
solutely nothing informative or addltional derived from this
witness._ _ o |
| THE COURT:. . Ob]ection 1s snstained as to that
question because a mlssing purse would be a theft.
| . Q  Miss Ketchum, did anybody find any pursee in the
Camp Scott area?
A Would you repeat the questxon?
Q Did any of the counselors or campers find any
purses in the Camp Scott area?
A Not that I'm aware of
Q Were you later Lnterviewed by any member of the
law enforcement agenciea after the 13th? |
A ‘Oh, no._ '
Q  Were you aware of a threatening note that was
left in one of the units on or about April of 19772
A .Nog : '
Q There were some footprints in the tent‘where.the

11tt1e girls were killed._.

MR. WISE: Object. :That's'a'leading qqestioh. Thif:
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- ""_iisi%-..aifé&% ‘examinationi’

THEJCOURT: OVerruled Yoﬁ may ask héf the questi%n..
'l?wj; nge'you later shown some tennis shaes or boots
by‘anf &ember of any law enforcements agancy?
A No. | | “.
o) Werq”féuflaﬁer.shcwpviﬁffphotogtaphs.or'anything?
A Nd{i?ﬁf B | i
A MR{EfSAACS:. I believe that s all of ‘this witness.}-
MR. WISE: Nothlng Your Honor.
_THE COU#T: You re excused.
MR. ISAACS: At ‘this time, I'd call ur. Hybarger.
THE COURT. Ralse your right hand. -Do you swear
to- tell ‘the truth, the whole truth and nothing but the. trnth,
"so help you God? _ | |
THE WITNESS.: I do. il

DAVID LYNN HYBARGER.,

called as a witneas on . behalf of the Defendant,.havzng been
first duly sworn, testifles as follows.
| _DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS:
Q  Mr. Hybarger, woﬁldﬁybu,state your ngmq;usir?
A Da?id Lynn Hybarger, | | l
Mr, Hybarger, what ik'yqur businéas,prfpréféssion?.

I'm.employed by the State.Medical Ekaminer's Office.

o » 0

In what capacity?
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| . on the bodies “of thoae vxctims?

o ?icld Agent,

.1Q'Q=;a;And*ds a Field Agent, do you sometimes aid and
assist inveatigators with the bodies of homicide victims?
A Yes, sir, I do.: ” i .
Q h What tests ac. you perform on bodies of homicide
victims in assistxng investiqators?
A We do nitric‘testa'for-pistois, xqrays, acﬁﬁally,

whatever needs to be done, photographs and black light tests

|. for semen fluid, that sort of thing.

Q Dpid you take any photographs portaining to the

. autopsy of the three Victims of the Camp Scott homicides?

A Yes, sir, I did.

Q Did you use a black iight to look for seminal fluid'

A '”Yes, sir. | |

Q What were the results of that tost?

h _ The test ‘was. negative.;r'

Q}i: And was that light used on any certain part of
any of the bodies of the victims? |

A No, sir. : . | ‘

Qo In the pagst -~ well withdraw that - did you see

any mud. or. 1eavea on the body of any of the Victims?
?TA' Yes, sir, I did. "gf'f B o L

.-Q57 Which of the vxctims was that?

a1 believe it was the Milner girl S 44J
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: and mud on that glrl's body?

- curacy at all.;-

 §2'%'ﬁi1I y5ﬁ7de§dribe for me the area of the leaves

THE COURT: Mr. Isaaéé}'whY»dqnﬂﬁ"you havq yoﬁr
w1tness eatabllsh"place and time.- |
'Q:" You.were there when the autopsy was conducted on.
the 13th day of June is that correct? . |

A Yes, sir, I was. '

Q filThat::;when all of this w#s done, is that_cq:reci?'
A  ¥That's correct. | | | .
Q , A11 right, would you describe for ine the area wher%
the leaves and’ mud were? L |

A I don* t - I can't do that with any degree of ac-

Q Would it have been in the pubic region?
A 1 don' t recall, I'm sorry.

Q On. the legs? |

A I"don‘t recall.

Q When you run these black lxght tests, do you run

them on the leg area and the area of the pubic reglon?

b

Yes,~we do. : o ' R | o |
0ver the ent;re body?

Yes, sir.

Q

A
:f | Q  Do you also run it in the‘anal region?

).\ .lYes, sir, and all the clothing and sleeping bags."“
Q

" as a xesult of running all those tests, I belzeve y L
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said that the test was negative for presence of seminal

' fluld?
| A Yes, it was.
MR."IQ@ACSE‘ I have.ﬁe furthe;;qﬁehtions of this

witness. = -

| MR FALLIS: Just a moment, Your Romor:
“eeCROSS'Exsmlﬂemxbn ;‘Aﬂji““

BY MR. PALLIé:*

Q Mr, Hybarger, you woxk. . under the direction of Neal

, Hoffman. don t you?

A That' s correct.

Q David, at the time you were working at the scene

of the autopsy of the three llttle girls were you present

when Dr. Hoffman actuully took smears and prepared slides

 from thoae smears?

Y Yes, sir, I handled: the slides. Sl

- Promuthe<vaq1nqlf anellend'ora1<cavities?

Q

A That's correct.

Q All rlght, and he dxd prepare those?
A

Yes, we prepared two slides from each location.

One was a;r-@ried;tor the OSBI and one was Sealethith an

'.qffixant.

'3vﬁR§£?ALLIS: -Okay, no othequuestiona;
MR;IISAACS: Theﬁkeyou,.thee’e all,

. THE COURT: 'You're excused.
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THE coﬁﬁm: Raise foor_right hand; Do you swear
to teil the ttuth;:the'wholo trﬁth_and nothing but-thg truth,
s0 heio you God? - | |

. MR. JENSEN: I do.

'GABY’PAULfJENSEN,

called as a witness on behalf of the\Defendant. havxng been

[first duly swornm, . tastifies as follows- 3

| DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISSACS. | BT |
."Q ~Will you state your name for the record, sir?
':AAﬁi:Gary Paul Jensen. | |
Q g: What is your business or profession? _
ffAf“j 1’ m Chief Field Aqent for the. Office of. ‘the. Chief
Medical Examiner in Tulsa.iy

Q Directing your attention to June 13, 1977, did you

3 aid Dr. Hoffman and Mr.. Hybarger and other employeos of ‘the

Madical Examiner 8 Office in petforming an autopsy. upon the
bodiea of Doris Milner, Michelle Guse ‘and Lori Lee Farmer?
A .‘I did.lﬁ. _ : ‘ :
Q .f‘Will you tell e what you did in aiding the autopsy
AAv?ﬁMy main taak in this investigation was_to perform

the iodine and silvor plate mathod in an attempt to find

latent fingerprints which may hawe been left on the bodies of

) . J
B - . .
)

1660
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1 ‘i? A It is performed by heating solid ioding crystals
2 in a container which will allow you then to propel the fuﬁes
3 | given by heateé‘iedine onto areas which mine contain a finger—:
"4 | print left there by someone and if a print is seen, a 96

5 percent pure silver plate is then pressed against the suspeé~
ted ayea and this plate is then exposed to high intensity
.7 light, i beliévg the actual process which then takes place
is what they usually make tin-;ype photographs. It will
9 develop into a picture. | | .
0] . Q@ . Mr, Jenﬁen,'werg you able to locate‘ang'f§nger§rint
i1 on any of thé bodies or were any of the resﬁlts qf.fhaf iodin

12 vapor such that you thought that you located a fingerprint?

13| A Yes.
14 | i Q@  Tell me about that, _ :
15 . A Well, I did indeed think that I had found .a finger-

16 | Print that was classifiable but I had heard later that it was
17 | peot that at all,

. FORMW 404

8 | Q@ ' Who did you submit that fingerprint to? .
191 % a As I performed the functions mentioned, I handed

20 | the silver plate to two pecple who were assisting in-this

PENGAD CO.. BAYONNE. w.). 07002

21 | operation. One is an investigator, Chuck Marston, and I
oo - | believe he's from the Midwest City Police Department and his
23 supervisor, a fellew named Sergeant Jergen Schwaitz and that

g4 | would expese them to the light, 2and thay also took these

o5 | silver plates with them back to Midwest City or Oklahoma City
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'want.

N ed fxngerprxnt removed?

.for a footprint or a bootprint?

:wété-exposed to an ultraviolet 1ight.- I think that's common-

or Oklahoma city and from there, I don t know where they

'.¢ Q Which of the bodies was this fingurprlnt or suspect-

A I do not recall.

- X

0 Mr. Jenaen, on or about -- well, on the same day E E

was another test performed on an area of one of the bodies
A Yes, indeed.
Q Tell me about that? i

A All of the clothing and the bodies of the victxms

ly called “black 1ight" in an effort of detacting anything

which might fluo;esce under this particular type of lighting

and that was the test that I think you asked about.

Q. Were you nble to flnd.what_you.thought was a foqt-
print? B o | o

A There was an arealéf suspect on. ont of the - on
one of the victims that did appear to be perhaps the edge of

an object 11ke a shoe.

;,.Qf;, Was a phqtogxaph made of that area?

Have you told‘me everythzng you d1d on- thnt day in -

tee )l- '
,l, '

reference to th autopsy? I know you were thern for a lonq t

iﬁe.l
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' sy was done on the Farmer girl?

A ‘ The - first thing done, if I 'm net mistaken - I'm

relying on memory - Was the sleeping bags were all 1nspected b

as we received them by numerous people from our:office and
the OSBI looking for any sort of evidence which might have

been Teft upon them.' Then,.atter that wes accomplished, pr.

Hoffman 1nstructed myself and Chuck Mareton to start the
iodine ‘efforts on one particular body, whieh we did, and when
we would complete our tests, ‘we would then release the body,

80 to speak, to Dr. Hoffmen for the purpose of performing

the autepey and I believe I must have spent six to eight hou
just doing’ that right there end then l WEnt home at about
5:00 o clock and that's all I did. |

"Q' : Five o clock in the morning?

A In the evening. B |

oQ Can you give me the approximate time when the autop

A 'No, I do not remember.
'Q You don t remember those?

A Ne, air.

M.THE COURT._ Cress examination?

| CROSS EXAMINATION
B?im WISE‘ :‘ . ‘.ﬂ B ,u‘

L E

Q. Do you know the origin - you deecribed the procese

, SAKCS* I believe that s ell of this witnees..

1663

it takee, as I understood you, a highly high eilver content
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_Iof the Midwest c;ty Police Department.

18 |, .." F

plate to conduct this examination; is that correéct?
A Yes, sir.
Q Do you know the origin of those plates? Where dld

you. get them?

'A" They were given to me by, once again. Chuck Marstom

Q: . So the plates that were used and’ procesaed you
have Just described, were secured and procured from’ the
Mldwest C1ty 1aw enforcemunt agency, who came and brought
their plate and ass;sted An this processing?

A Yes, sir, to my knowledge, that's correct..,

: 'MR. WISE: I havg no further questions. ‘Thank you.
_' REDIRECT.EXAM#NSTIQN
'BY MR. ISAACS: | : |
| Q Héw.h;hy §f£$tg.did'yqu find, M§7'Jénsgng;i£.ybu
khag?.; | L R ..

fjig} -¢1 thought there was one.

J;M3' ISAACS..:That's a11

Ra;&a your riqht hand.b Do you swear to tell the

THE WITNESS': 1 do.

CHARLES ROBERT CATE, g

called as a wztness on behalf of the nefendant. havxng been

—
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first duly sworn, tgsﬁif;gg asuﬁollows:_.
DIRECT EXAMINATION
Bf MR. ISAACS:
Q  Would ydﬁ séaie your fnii'nama,.piease, sir?

:.Charles Robert Cate.

"Manager of Wal~Mart Store in Tahlequah, Oklahoma.:”

A .

Q ‘Mr. Cate, what is you: occupation or profession?:
.

Q

Duting the past year, have you been contacted by
AQéptépofhthe Oklahoma State Bureau of. Investiqation?
A I have. : ' |
“For; what purpose?

A They were ]ust in: the store loOking.
Q

' they ask to make a comparison of a certain

A Not that I recall.

Q Did they ask you to identify anything of any item

' in their possession?

A Not that I_recall.“ , -

Q Wh9tyéﬁﬁm3 were they in the store lodkingifdr?

A;,_.;F the sporting goods department, in the hardware
dgpaftment. o

Q ‘Do you know what particular item they were looking
for?

A Well, it was back in the camping area of the‘store.

They were looking in that area.

t
|

'
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Q They never told you what they‘ﬁented?

A No, sir, not that I recall.'

Q . Did they ask you to compare any tags of any
merchandise? o | |

A They was 1ook1ng at tags and I explained to them
how we marked out merchandlse.

Q Will‘you te11<mevhow'you nark yangmerehandise?.

A Well, we have a coding system. We heve}thirty-eix'..
department and the f;rst number on the tags are the department
numbers and the last numbexs on the tags, the weeks that they
camesln. We have fifty-two weeks in. the year, and the last
number is the year. |

Q - was there a number betneen‘thoee'twafé'

A mo. |

w”‘Q N So you ve got a_code number for the department,

you ve gpt;~~'thatfs the*firat~number -~ and the last number

s the year number and that's the only number that appears

on any xteM? AR

4’ ot ,u. B - . . ;

Eh"i The week number and the year number._;7

i Q Is there any way that you can tell that a particular

-1tem comes from a partxcular Wal-Mart Store?

A No, sir.

Q Does Walﬂuart have dlfferent cclor code tags for

different items? -

A No, sir. We have different_colored‘tags for different




FORM 404

PENRGAD CO.. BAYONNE, R.J. 07002 -

10

"

12

13

14

15

16

17

18

19

20
21

22

23

24

25

- dise4and our Ltems that we're nqgﬁgoing to;carry anymore is

Y taggxng syhtem ofisomaztype.' That's all 1 know. o

events lrke when we run a sale, we ‘uae a red and white stick r

1667

and our everyday tag is a green tag and our close-out merch -

a yellow tag. | |
Q Have you told me everythzng you know about this
investlgation? - | |
A I really don't know that mnch. |
Q | The OSBI Agenta who contacted you, do you rememherr
their names?’ | B . | - .
A I gor‘the'firSt“subpoenr.—- the Enly bersohjrlﬁ
contacted to»see'what it w;s ibout was Agént-Tad Lempkaf
Q What was the purpose of ‘that subpoena?
;A.— Wbll he Just said that whenever 1 called him that

'gprobahlyywould-b -a kpd to come up here to try to 1dent1fy ,

;N}Qf Haa qnybody ever asked. you to try to zdentify any
ash regxster rqceiérﬁ?
A No, sir.

| Q': Does'Wal—Mart'have a particular'typo@bfﬁdash régis-
ter receipt which would make it identiable from cash register
recerpts of anothor business? |
A-,. Yes, we do and we hava stére numbers on our.cash _

réglster rece;pts like the store in Tahlequah is. Store No. 10

The store: here in Pryor is Store No. 22.

Q Sp'lf the cash register receipt éqﬁss from Tahleq?i?
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'tetd themlﬁhen they came to viéit}yoﬁ?

it would have that number? _
| A The Store No. 10 and the cash reg;stex number.

Q There s been a lot of’ paper nnd a 1ot of caah

register receipts, tags. saized as evidence at. varxous

4 locatxons. Directxng your attentxon to only the packagxng‘
used by your store, paper sacks or what—have-you, is there
any particular marking on the wrappxng on the paper bags
you use by your store which is 1dentifiable? '

A We use all the aame type paper bags. ﬁ; use'seturi
ty tape in our outlying registers like sportxng goods,
electronxcs, in the back. That's all.. : _
~F¢¢;#, HR.:ISAAES~ I believe that 8 all. Jndge.

PRI ¥ ..cRosS ,Exmmmxon
‘BY MR, WJ:SE- o

J%wi Had.yqn_talked to anyone else about this case .

hesides the Agent you have talked with? Have you talked to
Mr. Isaacs, in qther,words? |

A uh - |
MR. ISAACS: Mz, Cuasein;jthat's‘the felloyfthat
cane here. o ;

Q Did you give him the same informatlon?

[}

A Right._

Q  So you came to Court and told them‘eXaétlyf?pgt you

A Right., " | 1
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and nothing but the truth, 80 help you God?

“Department.

'MR. WISE: Thank you.
* REDIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS: |

Q We didn't ask you anything about any cash reglster'

receipts, did we, or Mr. Cussexn?
A .. No, |
| Q . Did hé.ésk you any questions abont’packaging?
A - No. . .}‘ | ‘
MR. ISAACS: Thét's Qil;;ll‘ ”
| THE COURE. You're excused l - Raise your right hand

to be sworn. Do you swear to tell the truth, the . whole truth

CHARLES FOCHS 3

'called as a witnoss on behalf of the Defendant, hav;ng been

firdt duly swornf'téiﬁxfies as follows. |
'DIRECT'EXAnINAtION e l | |

BY MR. ISAACS° : |
Q Would you state your full name, please, sir?

My name is Charles Fochs.,

A
Q- What is youx line of buslness? -
A

Q  Back in June of 1977, were you sent to the Camp

Scott area to aid infthe'inveétigation of hémicides that had

I'm Detectlve CorPOral with the Tulsa Pollce ’l‘flu‘

R

1669
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occurre’d thexe?

A Well, I was sent to Camp Scott to asaist in a
search for a suspoet of that homlcide.
o Qr Where was that search conducted?. _

A_ Wlthxn p:obably a flve mile radxus of camp 1tself
in the wooded area that surrounds Camp Scott.
| .Q ' Was thxs in the area of the Skunk Mountain?
| | If I am not mlstaken, yes, sir, it was.

A
Q0 Tell me what you did when You went ‘on that 'search?
e e

area;”

Wefe tracking dogs uged?
No, sir, not to my knowledge.

This was a man, eyeball search for evidenco?

0 B O

Q :ﬂ*nuring the couree of that search, did you find and

retrieve any evidence? B
7A_" Yes, sir, I'did. - - S ff:

Q0 Where did you fxnd that evxdence, Mr. roch?

2 We found it along a rocky ridge on the west side,

if. I'm not mistaken, Skunk Hountein.

Q Mr, Fochs, up on Skunk Mountain, there was a cave o

iedge?
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'Yedj:si:ff'
Did”&dd g6 to that area?
Yes, sir.

-See that ‘area?

» 0 » O

'.-Yes,,sir.
Q Seize any evidence, gather any evidence fronm that

cave area?

, aph Well,,we didn t actually gather any evidence from

: the cave., There ‘was - number o: caves in that area that we

seaxched and we _ever found any evidence in those caves, but

up on this tocky 1edge that xruns north and south, the length

of this mountain, we dzd retr;eve several empty cans of, if
I'm not mistaken, vienna sausage cans, cigarette butts where
apparently aomebody had get up on this rocky ledge. It-hadﬁ
.a very good view of the valley below where they ‘could have
,aeen anyone approaching and set up on th;s and apparently
ate- and smoked some cxgarettes and we recovered ‘those items.
- Q 1Are you a hunter, Mr.~rochg1
: Pardon?j | -
Do you hunt?
Yes, I do. .

',}Is that a region that s hunted, to your knowledge?

oo Oy O P

‘there myself,

Q,I have no idea; I m sure it is. Iﬁwe‘nsvgr hunted.

;AQ”]d Mr. Fochs, ls there any ind;cation as to how long |

. .1671
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-.that might be on them At that time;‘we hadfbeen walkinq _
" we were pretty well lost. We called an-OSBI spotter plane
them, they observed us, they were flying treetop 1eve1,

'geve us directions as to~how to,get;down to.a wazting mobile

| unit which would take us back to Camp Scott'whe:e”an OSBI

thosezcahs hadbeen there?

A They had not been there too: -awfully 1ong because
some cans had ants in them, 80 there was juice. ”

Q Did they have any juice in them?

A 'A-small amount, yes, sir.

Q Tell me. about the tetrieval of those 1tems of -

u

"‘,,Whau you ’did"
A Well, myself and my partner, I was with another

ce ofticer{by&the namc of Mzke Higgins - we found

a’ canfﬁ&tting on ‘the; rbcky ledge ‘and of course. we took a

stxck and placed them in the cana to“preserve any finge;print
around up in theze woods for approxzmetely four hours and

1n and they flew directly" over us and gave us directions'

by using, you know, by flyzng right over us, we-waved at

mobile laboratory was set up. | | |
q 7§Q'youAknow if those*cans,were processed for
fingerprints? | | |
A i_ 1 turned the cans into an OSBI Agent, at the mobile'

unit. As to whether or not they were processed, I don 't -knowl.

 Qf Mr. Fochg,fwguld you dascxibeufor.me,the distanpe
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and the location of the cans from:that cave ledge areautosa
the best of your recollection?
A The best of my recollection, the rocky ledge on

which the can —wwhich'we found.the cana, was on the west sxde

of what I believe‘to be Skunk Mountain. This roékyﬁiéaéé.' N

‘;. northmsquth dinection..,

as” directions, like I gaid, we had- been

up there‘for three to four, maybe five hours, walking around

.and the terrain was really rough terrain, I believe, and j;

we really didn t have any good idea as to exactly what the

actual_directions were.

Q 'How]about distance? 'How»faerOuldryou'say it is

from the cave overhang to the area where ‘you. found. those cansi

A Well, again, this”rocky ledge probap;y?rune'for a

distance:of maybe 150 - 200 yards, because'if.Ierecall cor-

rectly, we walked and checked the caves and the ‘cans were ‘;,'

51tt1nq directly on top of this ledge that overhangs the

caves, probably, you know, twenty or thirty feet from where

, the caves would have been underneath this rocky ledge.

Q. Mr. Fochs, did you gather any other evidence other

than what we have discussed?

A No, sir, I did not.,~b
. Q f. Participate in any other searchee of any area out

there?
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A We remained in the area for approximately three
o r four more hours searching but we found no other evidence

out there,.

;l .Ié&@q%!k.ﬁqink you. I believe that's all of

Tnjcbéﬁiafép%é;s'examinéff>3:h“*“
“ﬁfﬁﬁn°iW¥$33;;W¢?d have'nojﬁpegtidﬁhfbioursnonor.
THE COURT: .You #re excu;eﬁ.td'léive.. |
MR. iSAACS.\ I call Llnda Henderson.
aTHEfCOURi}?.RALse your right hand. Do.yéh'éﬁéér
to tell the truth, the whole truth and nothzng but the truth,
80 help you God? L - |

-THE'WITNESS:. I do.

LINDA ANN HENDERSON,_~ Mf“

‘:called as a witness on behalf of the Defendant, having been

first duly sworn, testlfies as: followa.
| DIRECT EXAHINATION
BY MR. ISAACS:
Q. Miss Henderstn, ataté your full namea please?i
A ~.Linda Ann Henderson.» |

@ Back in June of 1977, were you a counselor &t Camp

A . I was, yes.

A Quapaw. ..

1674
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.hSunday aiternoon, did xou attend an orientation perlod?

Girl Scout camp?

Q Before gcxng to the official opening at camp on -

W

A'“ Yes.ww: o :fﬁ

w:»'Q.“f~ﬁnyghin"gﬁusq§1‘happen.duxingothe;orientation] :

perioar "
. A (Indlcatix;élz oo ).
Q Did anybody report — you'll have to respond to the |
question 8o she can take it down, |
A {}.Okay.f-" |
Ql~l‘Did'onything unusual oappon dufing that week?
A Not that I rocall. B | -

Q " pid anybody report to you or did you hear about any

strahqera 1n.the Cqmp-Scott,area on the week preoeding the

Q 1' On the'ﬁoegond pfoceding G;ri-égogg'pamp, dio §ou gq
back to Tulsa to stay with your-foiksé IR |
A Mo 1 sooyed at camp,
.Q You.sta&ed at camp?
A Yes;'“ |
Q . On the weekend from Friday afternoon until Sunday,~' f
did you see anythxng unusual in the camp area?
- NO; . . .

Q Anybody roport.to you ha&ihg;seag strapgers?-ﬂ

A No.
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¢ ?‘?i%“‘ Our Craft Dxrector. Her nane is Gwen -- I don't

%recall her laﬁﬁ name. ;Qi

ng?? Anybpdy~else?

A No.

Q Now on the weekend that preceded the opening of
camé, did you stay down Ln a unit? |

A stayed in the Quapaw Unit during the day and at'

night, I stayed at the Nurse s hut.

Q  Hurse's hut? Was Mrs. Algbackfthare?_

A No., o o '. : ‘

Q  Were othéereoﬁie‘at the camp with you and the
other Ciaft Diredtor? | |

A ':No. |

Q  pid you'have any visitors on the weékend at Cam§5
Scott? |

A We had one man come in to ~ I believe to go fishing
and so ﬁe had to - he had - he asked fot the key to the gate

where we come in.

Q  What was that man's name?

A I don't recall. |

Q Was he a white man, Indi@n'mah,or black”ﬁiﬁ?f'
'A White. -

o] "Do you know who gave him permission to fxsh?
. .
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:your knowledge?

\ %,Whatﬁﬁnyrpfpéutomobiie-was-thejﬁan driving?.

I donit'recall.
“_'What age was he? |
"Middle aged; I don t know, 1 couldn t say..

Q Is that the only visztor that was 1n the camp, to

A l YESO' e

Q”'- Miss Henderson, I balleve on Sunday, the campers

'"*arrlved about 1: 00 [ clock, wnuld that be correct?

Q And your duty that Sunday aftexnoon had been to

settle in the:cgmpers?

‘A’ Right.

Q Did”Yéu.see-on Sunday, any straﬁgqré*iﬁ thglcamp
Scott ‘area? - | ; |

A' . No.

Q. Did you see any strangersion é&nqay g%ght in the
Camp Scott”a;ea?. ‘. o

| A .,Noi. .

Q Did anyone report to you ang”ihcidentvéx'report

a SIghtipg of any stranger or.strangeré?ﬁ |
A No. | B o

Q wa.far is it frcm Quapaw“Un1t fréh the@KiongUnit;:

Miss Hehdei‘soﬁ?' . I

‘A I just wouid hava to guess, yards - I.don't kn0w<44J
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’ distanée'that‘Well - 300nyardsQ-

Q. And'in“what direction?
A East. )
.Q. On the n;ght of the thh, tell ne what you did in
reference to your campera?
A Put them in their tenta and made sure they were
okay, that's all. | |
| Q “ About what time did you go to bed?
A I went to sleep about. 10: 30. A
’ Q Durlng that evening, did’ anything unusual happen?
A Nothing unusual.’ | ‘ |

Q  The next morning, did you ‘'wake up at any tlme dur-'

ing the nlght?

A Yes, sir.

Q For what’ reason?.

A  We had a girl who had nightmares in- out unxt.

Q Tell me about that?

A All of us ane up in the tent because we heard a
gir;,crying, and.ap we went-and»investigated itjand calmnd
the kids down and go£ them asleep. |

Q1 Where did you £find the little gxrl who was crying?
Was she in a tent? In the woads? _

A Well, we had two girls crying. One girlninfn.tent
and there: was one gxrl coming - apparently goxng toward our

tent. She was out ln the unxt.
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Quapaw-ﬁnit?

'was in the tent?

Q Ve haveﬁbn our boar&za'diagram-of the Kiowa Unit.
Is your'unit #imiLér td that pﬁe. these:being the tents;
these.x’s{kindicaﬁinglé' |
| A No;iwé're moré in a circle.
Q  All right, would'the c6qu§16£'s.tent be in_approki
.matély ﬁhe'same spot in the Quapgﬁiunit as in thg-kiowa Unit?
A Those X's are the tents? |
Q . Yes. |
A . It's more of L circ1e'thgn that.

Q Is the counselor's tent in thé.cente: then of the

A No, not in th..center- |

Q Facing the tents in the circle, would it be tc the
left or the rlght,¢ o mazn body of tents?

' THE COURT: :Ies that map show all of this?
MR, ISAACS., o, it doesn' t. Ii shows the location

of the unit but it does ‘'t show thévloéagionqu.£he.tants.

Q . How far was the littlejgiil ff6m y§ur_teht‘wh§n you
heard her crying and w t to 1nvestigate?,

Thirty yards.,

A
'Q - Was she out 13 the woods?
A | No,_sif, she as'in the'unit.

Q " Okay. So the gixif%ﬁthe oth§r girl that was crying

-
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Q '”tht‘waé the

f#oods? : |
A I don't remember. I'don't.f#inkﬁ¥,knew then" and.

I don't remenber. : | .

| Q  About what tiQEJQid thiszinciden£_0093:3~f

A I'sﬁid,shortly after midnight.

Q Did:anfthiqg

you had put these girls back into bed?

A NO.

Q bid'any.pf th

- near the Quapaw Unit?

A But not to'mea— yes, they did, but not to'mé.

+,Did they, in

I.don't..
l.Tellfme'What
up?
A Get our girls

Q = Did anybody t

" morning?

A Yes, they did

Q Whéh did'they
..:'."'.; o Lot

Deg:Elder told us, too.,.

Q

A

Q Do you know the names of wh63made the.réport?
R _ . .
Q

Shorely. atker

name of the little girl out in the

hnuéual:happen during the night after
e c#mpérh:report seeing any stranger

yoﬁr pfasence,.report.something?

'readylto go to breakfast.

ell you about the,homicidéﬂ thaf'

tell you?
- ) .

Jit occurred. - Mrs,.Day told us and

you did the next morning when you woke| -

l6gg
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ported from the uniﬁ, ,ere you intervxewad by any law enforce

- here today?

Q Was that up.a‘ the Great Hall?

A No, she told 8 in our unit.

g;rls conductmng variou'

"Qﬁ.~ For the remai der of hhat day, you were with the
L actxvxtxes, is that correct?

A Yes, air.

- Q After the girls were loaded on the buses and trans—

ment agency?

A Yes, sir.

Q Do you remember the ‘name of the man that interviewek,
you?'. | b

A. No.

Q@ - Did'you tell him basically what you've told me.

"oAf He didn t question us much. He just asked about

what time we . went to bed and if I heard anythxng unusual.

in the area?
A, No.

Q When did you first know that some of the girls in

.Q . Had you at th[t time heard any reports of . strangers

your un1t had seen men

r somebody swinging on a latrine door?

nb hgp“haqrg Mhat report. early rn the morning.

“-,g of the 13th?

21 o MRe WISEs: CIflit pleaoelthe Court, ve would object '

]
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to this.

presence. .

She previously answered it was not related in her

MR, ISAACS:

of anythxng.

80 overruled.

object to
fied that
'VxQ'

A
A

g

on the week preceding camp?

A

s

‘ Bgfqre breakf

Breakfast.waq

THE COURT: She's already answered lt, Hr. Wise,

Aboct whét time in'th95m9§§ih9cﬁa? tha;?.
That we heard? N | |
| That the report camé té ycc? _ | _
;WISE. If it please the Court, ‘we would again t'
the 1ine of questzoning. This witness has testi-
no reports were made to her in her presence.,_

: Well, what ti

: i
I couldn't sa

|

Total hearsay.

Ask your next question.-

I'm'not 6ffcring7it'to prove'théxétnth

me did you~hear about_it?
ast. N
at 7:152.

V4 for'éufe;

1683

M;ss Henderson, ‘who took ‘you to the Camp Scott area__ -

1

I took myselﬂ

MR- WISE: We

R N
B

' Wf%ysq}f; 'I had my own vehicle. . .

‘iWhAt:kind'of.vehiciewdid you have?

object, Your Honor. It's cumulative

£t camp, who picked‘ycc wp?
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-footweax suﬁh asnboqms?

MR. WISE;A Weimake the samé objédt;on. Hoﬁ she
got there and how she left is 1rre1evant. o
'THEACOURT: Overruled She may tell you what kind
éf éar she left in. |
Q ,Gé #heaa_and tell me.ﬁhat kind of car?
A ' Okay, a Ford ﬁick@pj‘white. |
Q ' pid yop 1éaveéthe'campg;ounds du:ing the weekend.
for any reason? |
A ‘ﬁé; sir,
Q. Did you léévéiﬁhé campgrounds ﬁny on ﬁbnday méfging
andareturn?. | R | |
a No;'sir}l

Q Miss HenderSOn, since this happened,‘have you been

Eout of state?

A “Yes, I have, -
.Q . Where did you go? .
A -Twice to Arkansas.

“d,? Has anybody, after these homicides, shown you some

) n§3What dld Qhey show you?

3

o Tennis shoe”. Fi

Q

A

'ﬂa'fi:What kind of tennxs shoes?
A Brown.ﬁ

. _

" Have you seen that tenniagshoé,befbré?
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- Q

: A

Erom youTil

4.‘- .‘A .

Q
- A
Q

..NQ..

R

Q
A
Q
A

t.'Ql
A
Q ._-Louitejiigéins?
R L .

' Any samples of ahf@#ihdktf;fﬂ'

:J.Have‘ygu told @e evérything yoﬁwkhdwgabqut*thése

'5fWhat type of tread did 1t have on it?

It had small circles on 1t.,

"Have you,ever;geen anydne;zn thefc;mp Scott area
7'wea:ingntth-type‘ofﬁté@ﬁig shbﬁ?gﬁ~

fDid-hnyéne shaw'yéh“aqy”phbtogfgpqé? .

Yes..;

'1 What was. the photograph of?

It was. a picture of a counselor.,,_

.;,Did you know her?

Yes.

. 'WérqfYéu shéwp?ahy‘othgr items by any ih#estlgatiﬁé

k3
3
e

QRq anx blood: samples or hair samples o

PP

No.
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homicides? | '
A I‘believe I h#ve.}
ISAAcs- Thank you.
CROSS EXAMINATION
BY MR. WISE:

Q Linda. have. you talked to Mr. Iaaaca hefore you

. came here or any of his representatives?

AlI-HNb.L | | |
Q Have you talked to him opt in the hall?
A.: ;I talked to hzm in there,
Q _ }D1d you tell him the same . things in there that you
told us juat now? | | R
* Yes, .
L 'REDIREcj,ExAMIﬁAmxoﬁ,;
BY MR. ISAACS: - |

S Q Lihda. I didn't talk to you'but,fér about two min-
SRR S T S L : SRR WW

fia'aJ5F93:'
: l:ibuét ® éééénd’ Did you get a letter. through the
mail fr°P ca@P Sé°¢t asking you.téphppearxso we could talk
to you? | S , . |
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.snort?

.|

~{_"szca help'you‘cod

" BY MR. ISAACS:

Q We.didn't get to talk then, did we?

' MR. ISAACS: Thank you. That's all. Do you want

to.go aﬁchér,ong?

MR. ISAACS: I don't think the others will be that

“short, Judge. @

"THE'gdﬁRT:~zﬂhf dontﬁfﬁg_breAx]uggil'izls‘&ﬁ?this
ﬁim@ f¢t 1uncﬁ:fg}' B - | } o
N (Fbliﬁﬁingi;f;ﬁﬁ¢h~:gcéésq?prpceedings3cont;nued
as follows:) | | i‘ | | | ’ | o
 -.Mk; iSAAcé;' Call M;ke Wilkerson, Yoﬁr Honor.

THE COURT~. Raise your right hand | Do you swear

‘toftell the;truﬂh,~the #hole truyth and nothing but the truth,f

Huﬁ?;? THE WIﬂNESSu,°Yes. sir. _f};ﬂ‘y' “

¥

%gowzm MICHAEL WILKERSON. g

'called as a witness on behalf of: the Defendant havxng been

first duly sworn, testifxea as follows.'

DIRECT EXAHINATIONf '

Q Mr. W;lkerson, would you state your full name for

the record?

A Owen Michael Wilkerson;

'ﬁHEVCOURTz Do you hnﬁa:anoihér;one that ;s,th§tg'¢;‘

1687
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of the counselors t' havu short 1nterv1ews with counselors

".» f'

.Q f; Baok in June of 1977; what was your'ocoupation,
please? | | |
A{ 1 was an egentywith the Oklahoma State Bureau of
Investigation; | | |
Q pid fou;von or about the 13th'day*of June,_patti—
cipate in the investigation of the Camp Scott‘homicidesf
. A Yes, sir, I d1d | | |
.Q Did you go there ‘on the 13th?

A Yes, sir, I d1d

La |

Q After you had arrived at Camp Scott, what particulaj

duty ‘was assigned to you? ;“

A' "I was assigned to really take names and addresses

"*JNo, sir, not that I can recall. o .. o .t_i .]1
Q pid you interview any campers? The 1itt1e girls?
lA Yes, sir, I did |
Q | .Dld any of those 11ttle girls seetany sttangers in

the Camp Scott area, elther on: the 13th or the 12th? a "'f',j
A The beat of my recollectlon, one little girl sald

that -- no, let me back ‘up Just a moment.‘ A counselor told

me that one little girl had said that they had heard whisperlnqt-

outside of their tents down in the Klowa area.
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- What was_the counséibt'é‘name?'

Q
A i’don’tfrécall, sir,:fight offhand.
Q | Do you ﬁecall the name bflthe girl?
A Nb; sir, I don't.
Q- Did.theigixl, the counselor, give you a déééription
of the voices, a descriptién of the peopie? |
| A One was low, they remembered that.
Q- 'Did she know the sex of the person who was talking
outside of ‘camp? | | | | -
MR._FALL&S:_ 1f ii‘b;ease the cguré;vat thig 
point, ﬁE'wouldvobject on the.groundh it's hearsay.i' '

: THE;GGURE~;Zsusta1ned.

i

19

Mr. Wilkezson, did you take any sworn statements

from any counaelara pr campers?

: Awiu NO' SLI. I dld not., i

coe fn,_'.~1

“ Q After you had the interviaws with the counselors
and;campers, what;was.your next duty in the.1nvustigation :
of those homicides?

A Just'generally a workihg - generdl'inVestigative

working, fallow a lead here, a lead there., I was Called-oﬁt“l
also at that time to do other inveatlgations 80, it was kind a
of an off and on kind‘of an investigation for~me.

T‘fQ~_H ‘Did you partlcipate zn the 1nveatigatioﬁ of. the .
burglary at the res;dence of Jack Shroff?

A NO' Siry : dldn't-
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~ activity at Camp Scott, go to any of the caves which were

. was nothing what I would determine as a cave ‘in thet area,

fshroff house?

.T & H Grocery?

burglary of the Grossman Grocery“Store?

Q ~ Dpid you, during the - courae of your investigative

searched? .
A No, sir. I went tpﬂln3&f§¢ ﬁP b@ﬁind the Shréff

residence. I‘m~not familiar with'the~area7at all}” There-"

behind there that I visited

:Q Mr. Wilkerson, did yon gather any evidence at the
Camp Scott area when you were supervising and interviewing
people at Camp Scott? ; o

[

’iir, I did not..w

m“64 Did you gather any evidence in the area ‘behind the(

nﬁ:Af;-FNoa sir.; !
Q Dpid you partxcxpete in the investigation of the'

burglary of the Sam's Corner grocery store, also known as

A No, s8ir, 1 did_nota

Q Did you participatejin,ﬁhe inVestigation of the

A No, sir, I_didh't.
Q There were several searches conducted with the .-
aid of tracking dogs. Did you etﬂgny time participate’in.any

of those searcheq?'.in'

A No, sir;--Ifsaw tﬁe.doge in the area. I knew the
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searches wvere going on.

Q | During the investigation at Camp Scott and the
:Locust Grove ‘area, did you have an occasion to gather any
, item of evidence?
A No, - sir.‘ I took”hair'saméies'from'the immediate
family of the decaased, all the parenta and children, took
.hair and pubic sampies from these people. v

R Are you a technician of any type?

. " SNO, ‘gir, )I m nOt-

' Experxenee? o

M}I{TA”%J&No,wBir. ’ é]?

,r,;Q,V,"Did you;gake any written or sworn statements from

Y

anyone?

Q Are you acquainted with a fellow by the name Of

Larxy Dry?

A Yes. sir, I do know Dry.

Q Now sometime in March, it's been testified to that
seﬁetime in March, he was bropght frOm‘Granite RefdrmetOry.
Are you aware of the circuﬁstances that serrbunded hie being |
released from the Granite Reformatory to the Oklahoma State
Bureau of Investigaticn?
| A I had no first hand knowledge of it, no, sir.‘

Q Were you present when Mr. Dry was interviewed? -

A No, sir.
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Q Were you ever present when Mr, Dry led agents on,

a search of any locetion?
A No, sir.ﬁ,
0 Are you acquainted with a fellow by ‘the name of

Jimmy ‘Don Bunch? L

A Just through reputation.

Q Have you interviewed him w;th reference to thls’

Did enyene Lnterview Mr. Dry at your request?

Q
h avNOd‘ SJJ-'t nO. L
Q

Did anyone 1nterview Mr. Jimmy Don Bunch at your'

requeet?,
A Yee,_siﬁ«
Whe‘ﬁas;tﬁat?
Roger Chrieco..’

When d;d Mr. Chrisco do that? _ig

Where was that at?

Q
A
Q .
A That would have been the day before he testified.
A It would have been the Tulsa COunty Jail.

Q

Who had Mr. Bunch removed frem the State Peniten—[

tiary at McAlester?

A I don t know, sir.» SRS

. Was Mr. Larry Dry promised any money to help you

'find Gene Leroy Hart?

1692
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' first hand who was present, pxobably just him and Mr. Bunch.

A Not to my knowledge, no, eir.”
Q Was'Mr;.Dry promised any mohey to testify?
A To my knowledge, no.

Q. ‘Mr. Dry promised any 1eniency on_ his present

charges in Delaware County?

,Wwwé,gﬂ Not to my knowledge, no, slr.‘

éfave you heard that he was made a promise? .

No, szr. q i

s Who was present when Mr. Chrisco - when he 1nter—

viewed Jlmmy Bunch in the Tulsa County Jall?

f“A S § really don't know, sir.< I th;nk - I don't know

No, Frank Thurman was there, a ‘Tulsa County Undersheriff of

the County of Tulsa.

Q‘ . Are you aware of any other intervxews conducted

with ﬁr.‘Bunch?
A_ Yes, we had agents intervxew Mr, Bunch in McAlester'
I beiieve.‘ o
Q That was ﬁr.'qones?
A Yes, sir,:.. |
.. How many timeé gid Mr, Jones interview nr; Bunon?
1i“don't know, sit.} a
Do you know the date of the flrst 1nterv1ew°

'No, sir, I don‘t.

0 » 0 s 0O

Have you transporteduany ewidenCe,ieither from'thegj_,
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near Tahlequah. -Did you particxpate in the arrest?

F'tn arrast Mr, . Hart?

'go to the front of the house, up a small road, up the hill.

10k1ahoma State Penitentiary ofgthe Mayes'Countyuigil?
A No, sir.

Q On April 6th of this year, Mr. Hart vas arrested

“ffkes, sir, I dzd.

kfQ h Will you tell me what you did when you ' went there

fﬁ*”FAfe? Well," we set: down the arreat plan at about four
or five miles away. | | | |
"Q.'\ Where was that? . | . L "
A At a small store 1# that general area; I’m not
familiar with the geographlcal area there. It was: at a

small store. Myself, Roger Chrisco and Jack Lay were to

The remalnder of the agents, which were fivn, were to come
to the side and to the back of the-hoqsp.
Qf' Give'me'the names of the.other-ggents?' -

A The other agents were -~ . . .

MR. WISEz. If it please the Court, this is . repetx-
tidus. "He's been furnished the names of everybody who was
there by us and several tlmes in testimony.

THE.COURE:"Sustained._ It's cﬁmulative;

‘MR, ISAACS: He hasn't furnlshed me the names of

anybody, Judge, and there s been some question of the names-'“

'of the agents who were in thagrear o: the hauge. He was thggﬁ




404

FORM

PENGAD CO.. BAYONNE. N.i. 07002 -

10

11
12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22
23

24

.25

|

vhé supervised tjat operation and I think that man knows
"better than anyjody else. |

THE COURT: You d;dn t ask him who was at the

e S askgd.him whcfwaSJip front.
Sustained as to all the agents who
§é§efgﬁé§e..?Y?Téﬁtiﬁkhcﬁ, Ask him your next question.

Was

o

. 0w1ealey there?
Yes, Txr.

Mr. Sparks?

Which sparks?’
' There'were no Sparks there.
'_ Was a'man named Sharp?
Sharp, yes, sir,
Which office was Mr Sharp working out of?
Oklahoma Clty, I think sir.
How Tbout Owlesley?

I dbn?tiknoﬁ,

Do you know Mr. Sharp's first name?

©.» © ¥ ©O » O ¥ O ¥ O ¥ O M

All ight. After you arrived at the Pigeon resi-

the house,,ls.' at correct?

LgﬁlA. A Thatlp correct.:_

dence, Mr. Chri sco, Mr. Lay, yourself were in the front of

!

|
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“5we he&rd somecn

i in that Vezn.*

0 Tell

"5@ ”‘“@8 WE

me‘whdt happened'then?

were rnnping up to the front of the" house,

e sheubJ“Halt" or "We'll shoot", something

“At that time, we speeded up our operation

'“and Jack hit tne frqnt door, kicked it open and told the o

subject to free

-also. The othe

~ of the house.

ze. By thls time. Roger and I were there

L people remained at: the side and at the rear

Q  Was anybody eisgfinside'théfhouge'with.Mt. ﬁﬁ#t?-"

No. ’ s
Did Y

Yes,

» 0O ¥

' Find

No, s

No.,

© » 0O ¥ 0

A kni
not?

A I don

No.guns? .

irQ 
ou" all conduct a search of the house?
Eir. -.:t’i

any weapons Ln the house?

lr. . )

ggﬂygg”seizgd:trOm the kitchen table, was it

tfkndw, six.

' Q ' Whaﬁ other items were gathnred as: evxdence from

the Pigeon resxdence?

A Y dgn

t know. 1 -did not make the search i went

back to -- we'txansported Mr. Hart back

Q Did anybody take photoqraphs?

A . Yes, Air, they dld
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‘f{?*b- tho t ok those photographs?

R The by strof“nw recollection, it was Karvey Pratt,_

who took some p

taken a couple.":

Q .What-%indlof oamera_were]those photoéraphs taken

with?

A, Sir, 1.don't know.
Q Polargid?
A I don't know. air.

Q ﬁete’those photographs taken for evident;ary

purposes?

i‘ﬁR. WISE: If it please thls COurt, this whole |

line ot‘quésfioning is cumulative, repetltious, the ‘same

Lnformatiopkhae

Counsel twice before.
THE COURT:

MR. IS CS:.

be»aéking it.

with the evidenc‘

and I have reaso

 seized at'that'time,
of some of them for evidentxa:y pgrposes,and myenext question.
is going to be what'purpose weie'you going to use;fhe'pictuxes

for as evidence?,

A Yes a#d no, s;r.x

I'm particularly concerned with what was done

otographs. Itbelieve Jack Lay may have'

been provided to thle Court and to Defense

.Objection is;suSteine&u

Judge, I don t feel it is ox I wouldn'u'

that was seized., They have a list of thingg

to believe that there was other ev;dence

- The man testxfied that he took plctuIQS;

|
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L

the Defendant ¢

- were seized.

the part of thd;

objection.

Q  What purpose were.you-qoing'to use the pictures'for?
MR. WISE:

MR. ISAACS:

rule?

THE COURT:

MR. W
Your Honor, I ol
THE C(

MR. If

what Mr.

THE COURT:

Well that calls for speculatlon on

syt

,tness, so I probably would sustain the _

To which we would object, Your Honor.'

May I present argument before you

tzt;nasn;t Beén'objected to.
rSE: Yes;tYout ﬁonot;:l;m objecting -~ excuse
bject to. the question; o

DURT: What is your argument, Mr. Isaacs?
5AACS : Judge,ylt'iS'qoing'to-depict ‘the way

poked at that tlme. I m going to ask then .f

) \
Hart]w#s wearing, why none of thase 1tems - why they _

THE Ci

URT :

him what Mr. Hart was wearing.

‘Q What

as Mr. ~Hart wearing?

A Shorts, tee shxrt, striped tan tee shirt, small

'short crop bootan

' Objection is'nubtainodn but you can ask |

y

i
?
'

Q Why wqre'those~pattionlar“items[rétained as evidence,
Mr. Wilkerson?
-\ I did not reta;n them as evidence.

They were taken

‘at the pehittntx ry is my understanding.

@ ¥nat particular value did those items have as
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- evidence?

for speculative|answers agaxn.

MR.. WISE: If 1t please the COurt, it's ask;ng

'MR. ILAACS: He ought to know. He's the on§4that 
is running.theilnvestigatlon,‘Judge. ‘He ought to know the
anéwer. | - | |

| TﬁE COUﬁm: You'can ask him what'vaiue they had;j 
Q ﬁhat-valﬁe did they- have?

A Weil,.shoe:comparxsons, naturally, any forensic—typé

examination could be done for”possibili;y“ofthalg, traces

éf senmen, if posgsible. | | | B
Q Wefe ose items an;;yzed?'

. A Yeé, ir. o

Q wﬁét'qrg the results of thé;aﬁalysis of:thegshortg

for semen? | | | - -

| 'uA sir, i knqwﬂthat.they found:gpid phosphatase whiéh'.

is indicative of semﬁn.: :

Q Did they make a report of that?

A Yes, gir, I believe 80,
Q- What']bout the,tee shirt? Find'anj semen on the
teé shirt? o IR |
A vat‘that I know of, sii. ;
' MR. WISE: If it please the COurt, I would object

to any further queations along this line of what forensic

tests were~done when the w1tneas has testified’lfdidn t run
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1 any Of-the_forﬁnsie‘tests‘“

0

MR. iSAAcs: It was at his direction.
3 - THE CQOURT: Don't you have the results of the

4 tests on the Technical Report?

5 MR. ISAACS: In those Technical Reports, there is
6 no results on the. shorts, tee shirt or boots.
7 ... - THE CPURT_:;;-- -Objaction-iq overruled..  The witness
8 may. answer the guestion, if you know.
9 . MR. ISAACS: It's not the same pair of shorts,
10 Mr. Hobbs.
11 : ... THE COURT: :Gentlemen, you'll talk to the bench
12 and not to each| other.
i;; | 13 . Q Mr, Wilkerson, did anybody perform any analysis
- 14 | on the boots for soil? |
‘15 A To myvknowledge,-no, sir. -
5 16 - Q Did a&jbody-pnrform any analysis on the boots for
é 17 Biood?
é 18 A To my knowledge, no, sir.
i 19 ' Q Did anybody perform an analysis on any other items !
z z
'S” 20 | of evidence seized at the Hart residence, such as blankets? |
21 | A 1 dontt know, sir. |
) 22 Q Now you were -the person.in charge of thatﬁinvelti—'é
23 gation at the Pigeon res»idex;ce;- is that correct? |
— 24 | . A Yes,
r R

25 . Q And while in charge of that investigation, did some
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'Sgivén, in resp'nsg £o'counsel's'quqstions,Lthe Iist‘oflwhat

BY MR. Iszacs:.

of ltems seized in the xnvestlgation at the Pigeon cabln.

lBeginning at“page lzlof Technlcal Lab Report S 77~332, would

fyou read t£ ouqh;;

people latér'come there andlconduct a search of that propertﬁ?,
A Yes; sxr, they d1d. |
Q Whﬁf items of evidence were sei?éd'as a result of
that search; bther than the onéS'légted.oﬁ'the Technical |

Report?

MR;; ISE: To whiéh wé would object, Your Honor.

The person who cdndhcted that has previbﬁélgatestifiediand.

waélprovidéd; _
| THEf¢QpR¢:- ijectioﬁ i§ qve¥ruied Sutfyéu'shpw
him the repoft,gnr..Isaécs.- | | | .
'Mﬁ;ﬁiéAACS:ffYésé é;i.' .
Mk;.%ISEé_‘éould we ask a'qualiinhgxgueStioh;prur
Honor? o “ '_ PR |
Tﬁﬁ COURT. I think so.
VOIR DIRE EXAMINATION
Bi_MR.AW;SE;EQ
'Q 1'ﬂHrlhﬁllketson, didly&ﬁ coﬁdﬁct théteééafch?
A }l'No, sir, I didn't., | |

DIRECT EXAMINATION (Continued)

Q Mr..Wilkerson, there waa a number of thzngs. a l;st

-gﬂllst of items, beginnlng at Identlflcatffn
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No. XX-1, and tLll.me if:yog remember any cher itefis being
seized:ét the lbcation of the Piggbn“cébin?

MR. WISE: To which ﬁe_youidrobjqu?'Ydux Honoxr,

on the qrounds

that this witnehs ﬁid_not conduct the investigation; two
other agents did conduct that. They ﬁaﬁegbeén_pn,the
witness stand apd are the'§roper people and"thé-diréct:place
in which to.séék the'eGidence hefs lookinq foz.l

THE”&GUR?;- Over:u;gd.

A To th

Q ers].
A I see
QI bel

A Couns

"items_being tak
Q Mr{pReimer'and another fellow wentlthére and
' pbeessed the interior of the Pigeon cabin, did:they'noé?“ e

A Yes, I’ir.'

, What

Q
A Roger
Q

~ And Mr. Reimer,.beiné;theftechnicaifmaﬁfaSaigned

to procéas“thét

) b I8 Mry Chrisdo a technician of any sort?

&1, he i#d't; he's an agent..

that our qualifying questionfestablishes

bottqm of thé'page, counselof? ;g¢_
then turn torthat next page.

ieve thisfréporﬁ-runs to Itém'AA—lé.
elor, I had no personal knowledge of any other|

en, that[yas taken from there.

as the other fellow's name?

Chrisco.

scene; is that corfect?.f_
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?igeon cabin, did you interview anybody?~-"

A

> 0O ¥ 0 B O

small leads that came in that would need to be checked out.
I'm trying to think of tha young man's namé{- I don't recall

' right offhand byt I am aure therefhave - it's almost daily.

Q
more, Mr.

N

Q

A

Q

when Mr.

b,
-

Hart wa%*arrested. Do you know who made that state-

=

Y iThat's | aoriéét, sir. .

?

n Agent, he s not a Technlcian.

A$ a pesult of Gene Hart's apprehenszon at the

I'm sorry, I don' £ understand. |
' Speak thh anybody after his apprehenaion? |
 $;dVi personally conduct an 1nterv1ew?

Yes, pr was one conducted at your request? |
Not that I can reca11<-81r. Yes, yes, there was.
'Who‘w+s that w1th? |

There  have been. several from time to time, Just

Do .yoy know a‘feilpw'by.the name of Darren Creek-
wi;keﬁson?. N
_Nd,fsi£; thé'name doésﬁ't.ring a bell. .
‘uDolyou kndw a giri by the name of ﬁagnon?.
}Né}ﬂéir... j

This-statqment,f"ﬂalt or I'll shoot" which was made

. ."' ’

nest of my recollection, 1t Was Larry Bowles.

f“*mexfrom the xear of the cab;n?
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;hoﬁse to see if anybody was in the‘houso?

tpat was thé'room that Mr Hart waa in.' Mr. Layowgs outside

Q”', Mr;-Wleéfson;'did ﬁﬁoy.bringﬂni. Hart.to'the.fronf
door or thé door facing down‘ohe hill oﬁ the. back door?
*o‘_A ,'Froné'door., | .. ”
Q Afforvhé was brought out of the front door, te11t :

me what happened?

laidzoh the ground, face dowh,'I went'atound

'A#;-.He ﬁo_'
.to the'oack afh le building, told the other guys to clear the 
rest of the hou e. |  ” ‘

Q  Who was. left with Mr. Hart?

A  I bel eve Jack was, Jack Lay. Roger - Chrisco was

also standxng there.

Q Were ou present when Mr. Lay was ingide the
y didn't secure but one room of the. house and

w;th Mr. Hart and the rest of the agents from the back cleared
the rest of the house.' | |
Q pid tﬁey all go through the house and search?
A Pretty well, yes, sirf

RS ;wnid'ygq,seagch.the surrounding area? . o '

O Ware'any items of evidence sezzed in the search
of the surroundigg4area, other than the things that are

listed there on the technical report?

A To my knowledge,'no, sir.
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MR

:.TﬁELCOURmz Cross examinatlon?
I MR, 418E: No. quest;ons. |
';:u§; ISAACS: ©Oh, one other thlng. 3
Qf; 'Hove

that,go&fknow

ishionOoent?
Al'3;¥es,

thk.

THE

MR,

MR,
witnooo takes
rocordoof the
Mr. Isaacs has

been furnished

a%out, evidence that tends to show that he

I AACS: Thank you. sir.g'

SE: “No-questions.'

C3UB¢# You may step down. |

ISAAéS° Judge, wo call Larry Mnllins.
ISE: 1If it please ‘the Court, before that

W
the stand, we would like: the Court to take

,f¥ct that on page 12 of the Information that

been using now for sevaral days and has '

for us, on page 12, it ahows the evidence

submitted by Mr!. 3111 Sparks on 4-18-78, included the palr

vfss ?the blue and wh;te strlped tank top. a.

palr of suedeﬁboots, chﬁka boot style w;th crepe soles, a

o

brown 1oather bélt,-aﬁpazr of multi-colored socks. f;lter

cggarétteﬁqndhthen subaéquent pages 16 and 17, it shows ‘the

lab reports showing the blood type was-detectod-from the

pair of shorts

d .even showing that sperm or decomposed

sperm were foond on the same palr of shorts. -Ho;has this

ISAACS' I believe that 8 all of this wltness.

you told me about all the esculpatory ¢71denCT

ir, to the best of my’ knowledge, 1 have, 8ir.
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| that my copy of

.there are words

| Clerk?

—

THE COURT:

éannot'COordiﬁaue Eha number and-léttcr of'those techniqal.

reports thhout

, THE COURT- Let ne see your copy, Mr. Wxse._
._MR, WqSE:_ Certainly.
THE CQURT : Mr. Wise, on the Defense cdpy. the

item numbers are

‘nbt in tha Defen

MR. WI

4

a copy, yq‘:can haVe any.
.ing ‘your copy."“l”

"MR.:WJSE:

up_ matters. ! Thank you, Your Honor.-

THE C?Ukm; Yes., Who did you sgg;your,next withessj.

informﬁtion; Your Honor, in his hand.

THE c?unm-“

Does the Information give the Techni-

d that? -

.CS:' Judge, I want to point out for you

thisgrechnxcalﬁReport is 1ncomplete. We

askxng any specific questions.

not present in their entirety and occasionally
that appear. 1n the margin of your report and
se capy.._  .' | | | | |

Sﬁ;i Is that ifﬁatﬁefwof Xétdiing,'YOuf Honor%
R Itrseems to be a problem 1n Xeroxing.: 1

Iﬁ the Court Clerk would be glad to make

=_Pe::haqg's ve could swap things by recopy-~

Very well, Your Honor, anythxng to speed B

May 1 ask the Court

KRN
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. 80 help you God?

. MR. 1§
| THE Cq

to tell the trut

. THE WI

AACS : 'Mr; Mu11ins.  Hefs right here,:Judge.

URT: Raise your right hand. Do you swear

TNESS: I do.

MR. ISAACS; Judge, could you give us about five

minutes to get t
MR. WI
Honor.

THE C

éalled as a witn

“first duly_swnin

Lot

BY MR. ISAACS: | .

wg

hose copies-back?’”

SE: 'I'll be_qlad"tq let him use mine,’ Your

URT: He'll let yo§ use‘his.

LARRY MULLINS,

ess on'behalf of the Defénsé, ha#ing.heen

,ftestifigs‘aﬁ‘follaws:

| .7 DIRECT EXAMINATION

gﬁ!ve.tegtified,p:@&;ously;,hgve:ypu

ook

T

8ir, T Nave.

: b%iieﬁﬁéyou4tgs§if;é& chcérning_the”dayS;bf

June 13th and what you did at Caﬁé Sdott in réfeienée;to',

the homicides? =
A Yes, s
e I want
gation of the{éha

1ocﬁgion?

Lr, that's ‘correct. -.

rof £ bt:éi&fyL. Are Ybu.acquaintadiwith that

h, the whole truth and nothing but the truth,

.tﬁaésk_yodvsémé quéafﬁbns'abouththg'ingesti-;
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1 A fes,,sir, I am,
2 Q What \ y did you first go there, sir?
3 A June l4th, 1977..
4 Q At whose reguest?
5 A 0SBI Agent Ted Lempke. |
6 Q | Tell ﬁr what you did when you #rrived at the Shroff]
7 résidence? | |
'8 . ‘. A Upon arrival, Technician Esquinaldo phétographed
9 thg scene. Upon completioﬁ of photogrﬁphinq, plaster casts

10 wefe'made outside the resideﬁce.t‘The residence was then
1 p;oceased'for latent fingerprints,

12 Q And d1 you process the entire res;dance, the

13 windows and insi e’

14 A No, sir, not the entire residence, no.

15 : Q Tell what part of it jou processed?
] 16 A We processed the back doér,'IAbelieﬁe,ithe sliding
.g 17 g}ass dopr..
gl 18 | Q Were y%u able to find any fingerprints on tée back
: 19 | deor? ' o |
§ 20 | A No, sir, not on the back door.
2 21 s Q What did you next process?
‘ 99 ' A ProcessLd the slidlng patio door. .

23 : Q Were you able to find any fiﬁgerprints;on the

atio door?
24 patlio dooy

25 A Yes, thé:e were two of value.
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any signs of d:

Q To whom d1d thone flngerprints belonq?
A ~One’ fzngexprznt belonged to Jack Shrotf, the owner,‘w o
the other print was not 1dent1find. :

Q You say 1t was not identlfied?

A Yes,

'Q” D1d ‘you, after you had processed the back door,
_what did you do?. |

A ' We went inside and p:ooeeded to look afoﬁnd for

Q L What

fshells which were sztt;ng on the shelf he51de the back door

isome typeeof tastAto"flngerprint it?
{", (A The Boxiwas.: collected and transported to Oklahoma

c;ty where a test was performed on 1t for latent fzngexprints _

but not of valu

@ pidy
A o, s

Q NOW a

in reference to

A The~nefri§erator'door located*ih?the kﬂtchen was

alsofptoceSSed

.Q  Process any other 1tems in the house?

31r.

sturbaﬁce of ‘the housea_d,v'“"
Blgns of dzsturbance d1d you 339?

hroff po;nted out that he had a box of shotgun

e. .

ou find any on the box?
ir,
fter proceSsing the box, what next did you do

investigaﬁing4the Shroff_bﬁrglary?

for latent prlnts, but - none were found.
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A I bel

processed but n

A No, 8
of the house. .

Q Mr. M

. Q@  The £

ieve a door leading into a storage area was
bone were found.
. Q Anything else?

ir, not exactly that I can recall on the insid

Jlllns, dld that house have a telephone?

Leve it d;d.

bu process the telephone?

A I bel
0 Did ye
A I don'

.ngerprint that was f0und on the sliding glass

t recallo"

1'After
' of the hoose,'wt
A There

outsxde of the h

A.d. I don!'

M&stif;ed about dxrecting your attention to

.;. mp “::‘.

ouse,.
Q You sTid'shoé impressions'or boot impresoions?
t recall
do handled the wctual pourlng of the casts on those two.
Q- Were those casts later compared by you‘w;th plasﬁer
of paris casts tfkeg‘fromﬂahotherflocationf i- :
A No, sir,.noﬁ by he. | :

:Q . Who doLSﬁthhﬁ?

o

it vxth the flngerprlnts from the 1ist

1ist of e11minat10n prints that you had?

1r, xt was compared to all of those people.
F

you had oonducted your flngerprint exam;nation

at next dld you do?

were two plaster oasts made of shoe impressions

I didh 't 1ook'at'them. Mr. Esquina

s

1710

|
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from the door pt the Shroff. residence in. attempting to make

5 beﬂsura that I huyelcov&red everything. let me run through-m_

"A ‘Mr. B}uce Plank.

Q' Did.anyone else examine the fingerprints lifted

an identification of some kind?

A I do not recall if Mr. Esquinaldo Iooked at 1t or |

not. He may nan.
| Q How about Mr. Boyd?
A I don'lt believe Mr. Boyd did, ne, sxr.

Q. I have a copy of your Technical Report, Just to

i '
There"were, ‘on . the leth, 1977, two: sacks containing

-vafidud“articlesi

eubmitted by an Agent named Pat Wilkerson,'

t sack of items?

A, Yes, elr, I do..

do you recall th

Q And.dii you analyze eachfbf the:itemﬁjin that

sack or perform #ome test on those items to. determine whether

'there were latent fingerprints which could be. used for 1dent1~..

fication purposeSP
A Yes, sir. These items.were'procesSed-forﬁﬁfiﬁfs-‘

Q“" And there were no. 1atent prints of value?

_fAﬁ'  That" 8 correct, sir. i |

A:Q‘ ~.On the 2lst, ‘some other items were. submitted to
you frem the gir]s - some of the girls' personal property.:
pid you perform J test on each one of those items to determin

if there vas any.latentufingerprintnz

1711
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”sxde can answer .

‘ say if they were

A May I| see your report?

-Right here.

R;ght‘

Q

A . .

6: - I'am ioi.ng to take ycu through every one of them.
A Yes;(lir, there were tests made on these ;tems.'
Q Were f”ere any 1atent prints other ‘than finger-

prints of the v?ctims?

you by Mr Laury qules. Item.Bo;Vdid yog"pexfprm'a test on -

A

Q On the%same date, Item 31 and 31-G were submitted

‘by Carey Thu:mana“-Did you perform a test on each and all
.of those items? j,,<”

; MR. WISr;H if it pleate tﬁé.cQgggjtﬁg'are goihg&to‘-

objéct at-thisupofnt;, If all wéﬂre goiﬂgito do is hand wﬁét

e 've already giv‘n him back and forth, we might as well put ‘

| a hand puppet on Tr. Isaacs handa SO he can answer, one

le ﬂther.
THE COU?T. Does ‘the report give hia analysis?

MR. Isaﬂcs. It gzves the results but it doesn' t

all analyzed in each instance. I guessgI
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could -peed thﬁngs up by askiné'ﬁim to read the report and

tell me whether there was anything that he. didn't analyze

'_contalned in this report. Do.you,want to look_at that?;,

THE CQURE: is that your report?

. MR. &ULLINS.. Yes, sir, this- is my report.

| THE3CQURTF' He probably knows what it says. I
uwéqpeptlon. |

What‘I an concerned with is that you didn‘t over—

flook process.ng any:of thoae ;tems ef evidence for fingex—

prints?; - SR |
- A No, 'sir, any of the itema that could be processed.
were processed for prints. L . |
Q At a later date, there was some bean.eans, I
belleve, that were found in one of the caves submitted to

the OSBI 1aboratory. Did you procesa those bean cans for

fingerprints?
A Yes,'sirﬁ

0 ere any fingerprints found?

A No, szr, “there were not.-

Q Now,.we've got a long list of:eridence, tons . of it,p.
I guess. pid you process any of the rtems listed therein A
and find fingerprlnts of. value? |

A I would haVe to look at my report, Lf I could,.

please. ' | |

Q Let.me;geY itathie.ﬁey} - There was'e.nﬁmﬁer.of
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tobacco .cans, bean cans, vienna sausage cans beer bottles,
“beer cans, some glass and itenms from other burglaries sub-
mitted to you?.

. A. Yes, sir.

Q Is that correct?

@

k ?No, sir, I diﬁ not.'”

Q  Dpid you find Mr:*Hggtfs*fingerprintsjoﬁ’any of thes%

A No, sir, I did not. | |

Q 'When you were submitted any. evidence ‘from the T&H
Grocery burglary, ‘did you make a comparison of Mr.‘Hart'
fingerprints with those items? d,; |

Aiyi with the latent prints of value, yes, I did.

' 6' . Were any of the fingerprints Mr. Hart s?.
S\ :No, sir. | ‘

'd Did you compare the fingerprints, the latent finger-
prints,vw1th fingerprints on file that had been given to you
in this case? | '

A The latent finqerprints of value,'yes, sir, I did.

"._Q Were you able to determine whose fingerprints thosé

were at the Grosaman burglary - excuse me, we're talking about

the T & H Grocerytstore burglary at sam's“Corner.
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: 1atent prints were_identinal with the owner 8 of the store.

) thexr prxnts.‘

value? . .

A T & H Grocery Store?

Q Yes.

A Latent prints waré=submit£ed to me, three of those.

A No, sir, none of the other ones were of value.
Q Directing your attention to the sgog,man‘burglgry,

did you examine all the<itams'of'evidence;aubmittqd'to you

and make a comparison of:those.itéms of gvidence'thCE de

latent fingerprinta on them with the fingerprints of Mr.

Hart? '

A You.sald the Grossman burglary?

Q Yea, sir, that s the one east of Locnst Grove,.
near Locust Grove? |

A I m not familiar with the Grossman burglary.

- Q 'f Mx._Mullins, there was evidence given this mornxng_

about a fxngerprint - possible fingerprint lifted from one

of the bodxea of. one’ of the victlms. Have you seen that .

Ltem?

- A ‘I,hav§_s§éﬁfa.pﬁétogfaghibf:the latent print, yes,

sir.
Q Whose 1atent prznt 18 that?

A it was determ;ned to. belong tb a: Midwest Polxce

1715
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.fprxnt‘on yhe

} that right? ﬁﬂ

‘taken from the Sam. Pigeon residence? : i

'fingerprints at the Plgeon house?

agents ‘did there.

Dlspatcher.

Q So 1n truth and in fact, ve did not have a fxnger-

2

:“llde that was taken from the girl's body, is

' lhjﬁ There was a print on the plate. It had been .;__.'
placed there prior to application.to the girl's body.

. Q Are you familiar with the 1od1ne vapor or procens |
of 1ifting fingerprinta from the body? o |
A  No, sir, I'm not that familiar with it.
0  Huve ygd ever used that?
A"-'No, sit} I ne&er have.
Q

-Mr..Mullinsf did you receive any_items ef eﬁiéenee

X No, . sir, I dld not.

Q Do you know if any attempt was’ made to 11ft any
A - I was not at the residence, I don' t know what che

Q Okay. Did-yéu take.eny'atateﬁents'fremxeny witness?s
at eny.time? ' o RN

A No, sir, X dxd not.,:

Q Have you told me all the Techn;cal Repartslyou

performed - ell the technical duties that you performed regard

ing the 1nvestigation at Camp Scott?

A Yes, sir, I have. There were a couple of other iteek
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A 'There was a tobacco pouch, a ==

Q Tobacco pouch? Do you mean one of those Prince

Albert --

A ' No,. sxr, it was a paper - some kind of pouch, I

rrdon 't remember the name of lt.' rhare was -~ I'd have to

check my repart, what the items ﬁcre.

Q | Okgy,'buﬁ on'gny o:tthe'itemsAthct you processed -
and fdund.latentﬁprints; AOneldf them were'Mr.;ﬁart‘c,'were
they? | |

A No, sxr, there were not. |

Q Have you analyzed any photographs for fingerprints°

A . No, sir, not that I can recall.

Q 'Did you yourseif'seize'any items:of evidence pér—_
taxnlng to this investlgatlon in the homlcides at Camp Scott -
which we haven t talked about° |

A Not that I can recall at this time, no, sir.

Q Have you told me about all esculpatory evidence

that you have had access to?
A Yes, sir, I have.
MR. ISAACS. . Thank you.

THE COURT. ,Crpss"examination?
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the stand.

iiﬂMﬁ;ﬁ%iSEii We'd have no qusstions.

THE COURI: You re excused

;MR.“ISH%&Q% Just a second, Judge;“

Do you recall who submltted the tobacco pouch?
Agent Harvey Pratt.
Q Do you know where 1t came from?
- A No,,sir, I,dQvnot.. L
ﬁ§; iéAACé§ *That's Ailfrifnf. 

- THE COQR&} You're excused. Thank you. a

MR. ISAACS: I belleve we'll call Mr Clodfelter.

THE COURE- Are you the Ron Clodfelter who testin<

| fied earlxer?

. © MR. CLODFELTER: Yes.

RONALD CLODFELTER,

‘ called as a w1tness on behalf of the Defendant, hav;ng been

flrst duly sworn, testifies as follows. ',f

* DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS:

Q How are you today, Mfﬁ'CIOdfelte¥§: ‘
A Fihe, ihank you.
.Q I wanted to ask you some questlons about the itenms-
that you examxned and I dldn't ask you about the other day

What is your specialty as'an OSBIiAgent,'Mr&'Clodfelter?

'THE COURT: You are still under oath. Please take
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: from any residence 1n the area?

| ;évl T ﬁunctio in the serology trace evmdence section

‘ F (' l

of the labcratory.:
Q Dld you perform any tests on evidence taken from _

the burglary at the Jack Shroff house? E

A S0’ much of the evxdence that I performed analysls
on, I -do not know the origin. I slmply refer to them‘as'
‘laboratory numbers. | L |

=Q~,' Dxrectxng your attention to your Technzcal Report
s-77—332, concern;ng a roll of black tape. You' ve testified
about:tu;s'tape, have-you.not?_

'3A Yes, 51r, p did last'time.

Q ,mD° you know the orxgln of that tape,lehere 1t came
from? -

A Ido '.n'ot.

rQ .Is that a special type of tape?

A It is a black duct-type tape.

Q D1d you’ perform any tests on any simllar tape takenf

A Any blackutapez

Q Yes; sir?

A Again, I'4a have to. refer to the items as laboratory

item numbers.ﬂ I am not familrar wrth the origln.

Qéﬂ Were you ever at Camp Scott to perform any technzca]:~-

1nvest1gation on the scene?

AE‘-.No, I was_not,

i
{
|
{
i
|

1719
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| you seen those"glasaes?

| . evidence found in any of the locations we have mentloned?

‘matching edges.'

Q Did you perform any serology examinations on
ev1dence seized in this case?

A  No, I did not.

Q Théftape found-at:the cave-ceilar‘&rea, the'maskinq

tape, wasg. compared by, I belleve, Mr., Plank, is that not
correct?
A x:am‘notﬂfamiiidr with who made tﬁoﬁooﬁéariooo;
Q Ddd you ever oramine[thdt'tape? o
A Iiexamioedlsdﬁo*masking tape,'Yes._:

Q- Mr. CIOdfelter, those glasses that were taken from

Mr. Hart, ‘when he was arrested have black tape on them., Have

A-:' Not to my knowledge. 'éos;ib;y i hove;oeen them-but
not in a professional capacity... | o

Q bid anybody oompare the black tape of those glasses
with the'tape found on the bodies of:thq-littlelgirls?

Alv.,Not to my'khowlodge..' o '

Q  Did you perform any'other ﬁnaljsis'of'anf trace

A I looked ‘at several itema, yes, I did

Q What were those 1tema?

a I examined some plastic that was sent to the labora~

tory for comparison. However, I did not fxnd that these had

~Q  Which Technical Report are you reading from?
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A This is the one which c¢ontains the analyais of

black tape and masking tape.

Q All‘right. Now, when yOﬁvcompared,thosé”items

\was there a s1gnificant difference in color?

. A There were shades of color variation on the plas-
tic, ges.
Q were_thete-any matching tbrﬁ spots, sudhfas the ,'

' piece of masking tape‘tb the tape foundIA£ thé~scen¢qu the

crime?
A ‘No, sir, there ﬁere nOt.

Q Did you perform any other COmparlsons or tests on
ﬂy othér trace evxdence? |
R\ Yes, Ivgxd.
Q Wﬁat-wa? that?

a These were two laboratory évidénce,'bearihgffhe

' numbers H-1 and H-2. 'Thnaé uéré a tyﬁé'of rope.

.Q All rzght. What ‘were the results of that test?

A I found that H—l and- H—z are conslstent 1n chemxcal

and phys;cal propertxes and could have shared the aame common

o;1gzn.
'8 Do ybu know where the rope é#mé'frdm2 '
A Not Qf my.personaivknow;edge. ho.
Q .HDid you pgrform any ofher[testsién trace?eﬁidgpce?
A I examined several othe?litems to bégin.with

- Laboratory Nos..B-1 and, B-3. These were tape - black tape

1721
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.similar to the other type of duct tapeﬁi However,-they'did

. piece of.plastic; Item Q-1. I examined it as a poss;bility'

'ence‘to my plastic.

: Is 1t F—77-332 Supplemental Reports by CIOdfelter?

not have matching edges or they did not havegoatchiny edges

to the other tape that was submitted. There was a small

that-itfwouié'fit'the plestic that~was'tornfftom the.plastic
covering the 1ens of the flashlzght and it seemed to be

1ncons;atent w1th that.c

' Q- Could I see a copy of your Toohnical Report concern
:ing your comparisons on’ the oord and the plast1c?
'J'A_ The cord and plastic, yes, sir. This is my analy- '

.813 of the cord end my analytical report. 'This ie in refer-

MR;-ISAACS:- Judge, 1've never been furnished with

a copy of these two Technical Reports and I ask at thi'ftlme
'that I be permitted to have Xerox coples of them.-:u. %
THE counmu very-well. _
Q This is. concerning the cord, islthat correct? :f
',_A Yes, 31r, it is. |

. MR. WISE: Would you tell us the numbers on those?

~MR CLODFELTER~ Yes.

"MR. WISE.E well, we furnished you a copy of this.

_ Q What was the content of the fiber?

ey

ana1y31s notes? Much mnre thorough.
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dence to you?

W’of%cvidénce?

A—69 and A—38. Thgse were small cords which appeared to be;;ﬂ

0 Is that nylon cord? ' |
A It's synthetic like nylon, yes but it 8 different:{ﬁ
from nylon. ' 
Q | What gauge, Mr. Clodfelter?
A I did not determine thq;gauge. |
Q .Can YOu approximate tﬁclthickness of that'rope?iﬁh
A o To the best of my memory . approximately a half
an inch, possibly a little smaller. .
0 Do you have a- list identifying Item H-l and H*Z
in four poasession? | | |
A I have information concerning that- but I don't
believe it indicates origin, if that s what you re referring'
6. o
Q - rés;;rir,;
.;~ 3 r'fhe“oﬁly'nOtes IfﬁaVeuhero.is an.énvelope contaiA4
ing H-l. which was . the . plastic bag containing a rope and
H=-2, which is also ‘a rope. I did not have indication of

origin.

Q Do ‘you have indication.cf_kho submittednthat evi-

A I received this from Dennis Reimer on 6~29~77.,

,”’%Qw ,Okay,.did

you analyze or process any other items

“ﬁfihl I examinad cord removed from Laboratory No. A-7,
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1 cdtton composition and I examined a»cord.Yff; ﬁhiéh Ia

2 §§11e§é was'dbtained from the Girl'Scouf“cahp,'from one .of

3 the stbrerooms and iiiappears to be nYloh,”unconsistent‘

4 with the prevxous mentxoned smaller cords and -

5 Q Approx;mately what diameter was the cord of H-1

6 | and H-22 n

7 A "Apéroximately half an ihgﬁ}‘a lidﬁia:smaller.;

8 ) "ﬂAad the cord taken frdﬁ'theiﬁodié# pflfhe girls,

9f . ﬁhatldiamatar in ﬁhickneas? | , |

‘A Approximately three—elghths of an inch, around in

11 that catagory. ”" | -

12 | Q Was tﬁe cord used for analysis purposes which was
13 taken from Camp ‘Scott the same dxameter or thickness?

14 Af The Y—?, yes, it was approximately the same size,
15 Q That was the same thickness as the type that was.
16 analyzed in H—l and H-27? . : '

17 A No. No, the ¥-7 is no't‘;.. 'ﬁ-l ‘aﬁd H-2 are'i:he" |
18 'iirgest;roﬁes. ‘They were the only two of that size. .

19, ; o All r1ght.. | ' | |
20 | 'MRgHISAACS= Mr}?Wiga,‘tﬁis ia‘Yoﬁrlcoéy, I baiieve,
ézz | MR Wise:" Yés | | L
3 '{;ﬂxsaacs %ﬁéVbage ﬁhag I,A§é§f§o examine thiad
;4 | Witness om is not in his copy of the report. It's page 4.
95 'équld we have a recess tp;findithiaﬂathértpage?
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|. that waa suhmitted to you?

-body. The A46 ,‘from Milner 8 wrist and A—BB from Guse 8

" THE COURT- You don' t have 4, Mﬁ. Isaaos? |
.R ISAACS. Well, I've got a page 4, but as you al
can see, I can' t do too much with it.

THE COUBT:«-Well, I understand there is an audio
problem in.Cooftroom B. Why don't we.taiéﬂﬁ.ten'or'fiﬁteen
lminute recoos and maybe we can reéolve'both'of our problems.
| - (Follooing a'fifteen minﬁte'rocess, the proceedihg#
contioued as follows y | | |
| Q | Mr Clodfelter, we were talking about some compar14
sons'of-ropewwhich you made in refarence to items H~1 and
H;2. I believo you saidAthe;xlthickneés:waq aboqt,three;'

‘eighths of.;n inch; is that oo;;ect?_ ..
R A One - H-1 and'H—Z,;aobroximaﬁeiy a half an inch,

around in that category.

Q- What was the fiber composltion of H-l and H-27
A They were polypropolene olefln.
'q Q ° And you analyzed another sectlon of cord or: rope

J,Yes.v

,,-v.\‘ by

‘~ﬁ-bo you.know whare that item came from?

During redess, ‘we trled to famlllarlze ne with thatJ

i

W!'J.St .

Q . You say that all those items appear to be the same

L‘ .
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. rope, the same type of rope?

_ than that, p0331b1y, but 1t was not consistent w1th the rope

'bag that ‘we were talking about, the prece of plastic? Vfr'._ e

A The eaﬁe type-cotﬁon rope;. Actualiy, it would be
eucord instead of rope. o |

Q df"What was the approximace'thickhessiof che cord
removed.from-the bodies of. the victims? |

A Approxrmately three-eights of an inch, smaller

H-1 and H-~2.
| 0 Dpid yod.perform any}other”comparisons or-eoy other
examinations'of,evidencefsubmiﬁted to,fou?
Al‘fiﬁothiho other thaﬂiwﬁet we discussed before.recess.'

0 I believe I asked you if you took an&zstatements .

and you told me you had neVerﬁbeen to Camp Scott:and‘conducteh

-,dany field inVestigetion?

A No, I have not.

“'f'QT' Could you give me the report number on’ the plastrc

wftﬁé&gg.f

CROSS EXAMINATION -
BY MR. WISE:

Q If I understand you correctly, you have Just

described some of the rope or the brnding cord, more or less,
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that was taken from the deceased victim Mllner?

Q" And you compared that against samples that were

: taken from various areas of Camp Scott, like the chick hut,

-et cetera?
Lﬁo Yes,ltho3§tototoom oedfﬁooﬁﬁ
Q All right, and were. they cons;stent? “”
A -uNob‘they were not. . |
MR.;WISE. Thank yot; I have‘no other questlons.‘
THE 'qou:m‘.z Anything further, Mr. Isaacs? |
MRf.iSAACS{' No, sir.

THE COURT: You're -excuse-d'. Thank . you.

_MR.:iSAACS=” I'd call Ann Reed at’ this time, Judge. .

‘f‘THE dbﬁnr- You havo been previously sworn?

* MISS REED: Y{es, T have.

o ey REED,

Q_  Misgs Reed directing your attentxon to the -- excusé

me -- state your full name for the record?

A Ann G. Reed.

Q Miss Reed, you testlfxed some days ago, dld you not?

A Yes, sir, I dld.

i
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taken from the tent at Camp Scott?-

eompafb unknown haix with unknown haxr unless speclfically

those items? | _ "f' "---"' f -zmw‘: T

1

Q I want to ask you some questions about some other
items of evidence which you'examined?

A Yes, sir.

Q And which fou made.haif compariébng-in{

A 'Yes,'sir. o

Q Dlrectlng your attentxon to Item s—77 332?

A YQ&{ sir.

o Do you hévg"a'éopyipf that one?

A I've gét a number. What's the'daté?

Q Report of October 3£d.

A Okay,.heie it is, yes; sir,-I'haﬁe'thataone.
9

“_Did you compare halr found on those items to hair_

A;g.'No, sir, I did not.

requested to do~so.i If-Irdq not knqy the source of one”hgxrpl
I don't compare the two.

Q . So you don't know the aource of hairs on. any of

A No, sir, I do not.

'Q And from TT-G-C, there were Caucasxan hairs, is tha%

corrgct?
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A Yes, sir, that s correct.

Q And all ‘three came f:om one of. the caves, did they

not?

A I don't know where those cawme from..‘all.I‘knoﬁ is|

' that the hairs were removed f;om clothing labeled GRS_fof

‘girls and that's all I know.

' Q  When you analyzed the itemﬁtcohtaihed in that'

‘Technical Examination Report, the one dated'October 3rd;of

'77?
A Yes, sir.
Q Did you,find any Mongoloid type,hair?

A No, sir, I did not., Among the‘hait sﬁbmittéd to

:me from those items, I did not, except JJ-l.

-waM Did you compare any of. those hairs thh hair

isamples submittéd from suspects?

A L“ No, s;r, deld not.

Q" Dxrectxng your attention to Prel;mlnary Lab RBPOrt

7-7=77 and the halr submitted to you under the laboratory
No. JJ~1 haits from Cave No. 2?

A:' Yes, sir.

Q'ﬁ Did you make a compar;son of those haits with haxrs

found in the tent at Camp Scott where the victlms had been

sleeplng?
‘A Yes, sir, I dld.

Q What were the results of those comparisons’




- FORM 4D4

PENGAQ CO., BAYONNE, N.J. 07002

10

11

13

14

15

16

.17

18
19

20

21

22

23

24

25

A -Thelhairs froﬁ JJ-1, when comparéd with some of
the hairs.on'fhe floor of thesfénﬁ'from materials sﬁepg from
thé tent floor, they were cdnsistenf to ﬁoux,of'them; Four
pieces of the hair from the material swébt from the floof‘
bf the tent were consistent with hair§ from JJ-1, whidh are
haxrs from Cave No. 2, ' |

Q pid you 1ater compare those hairs with anybody
e;se's'halr? |

A Yes;>sir/ I'did;

Q. Whose hair was-that?.

A Mr, Hart's.

';Q_*i*And what weré your flndings when you cOmpared the

. " an b

“'5 Three of tho:e pieces of hairs I was able to get
?@ve;y;gOQd_gqngisEen}fcomparison with known hairs frqm‘Mr.
Hart. 0n§~piece of the@rhad“the same basic hair charaéteris—'
tics, but I was not able to oﬁé¥£o*one m#tch;

.Q Dpid yon' compare those‘ha:li.rs fouhd in the Cave 2 and
in the tent floor with hairs from anyone else?

A No, sir, I don't believe I did.
. Q .You state there in you: report.the results of

comparisons of othé: hairs in this case thit'f0110w ih'a latex

iepdrt. Have you since that time made such a comparison?

That was dated 7-7-77.

A 5’Yés, I believe;aafufthd;freport'didﬁédﬁe‘out in 4-6-78.
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halrs was reported on 5 4 of '78, I belzeve.

the first thing you did with the hair before you conductod :

ﬁvery lengthy cross examination on the day of'June 13, 1978, of

Q  And that's when yourmadfkthéVcomparioon with Mr.

.Hart 's hazr, is. that correct? N
A I believe that was quzte a long list of items that
werc_compared. 1 don' t believe I mentioned Mr. Hart's halrs
in those;'
Q Did you make the comparison of Mr.:Hart 8 hairs?
A That was report - could I -- I'm sorry.
Q Yea, ma'am, Please explaln. |

A That was roport - the compar1son w1th Mr. Hart s

I”belleve it was.,b”

"‘5From Mt Hart?
I don't believe that s the correct date.'f'

Woll, some time in. April, I think you re rlght.

LI o B 10 D"

Whenever it was, I did not sea. the hairs taken
but I was in the hogpxtal when they were taken.
Q  Now after the hair waé taken from my client and

after the_hair was transported to the_laboratory,'what'ﬁas

any comparlson?
MR. FALLIS: If it please the Court, I object to it

on the grounds that it's beoh'acked,andrgncwered dﬁrihg a-
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"Isaacs? -

this witness. .
MR. ISAACS: Judge, let me say this.

THE COURT: I‘don't.ﬁnderstand the direétion'your-

- testimony will take.

| MR. ISAACS: Let me ask a couple of more.
THE COURT: NWhat=a£eiyou sééking to show?
MR. ISAACS: I want to know what comparxson was’

made, when and in what order..

i &HEchUF?rf}”ogs the report not state that, Mr. '

Objection is overruled._-

Q Miss Reed, you compared the hair in. the tent w;th

;the hair in the cave, didn't you?

A .;Yes, sir, I dxd;ux'

Q And: that was done a 1ong time ago? SRR
A “Yes, I believa it was._~gj}ﬂ?'
Q Now, when an;Hart s hair éampléwwni taken.oﬁoi

there at Grand Valley Hospital, or. Green Valley Hospital,

which comparison with other hairs was the flrat you made?

A Well, it would be what I believe 1 did T believe

'of course, I measured the hairs and mounted them and measured :

them before you compare them and I be11QVe the first compari-

son- I made was with the hazrs%from cc-z.

Q | That was the halr from the body of the v1ct1m?

__..,L.‘A_.._
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' is spending time of the Court.,,b

T
R

" mattdr’ at this’  time, |

- A That was hair from the- tape.

gQ'l: Okay. What was the length of the hair from the
tape, taken £from the tape? | _
l MR. FALLIS: If it please the. Court, I'm going to
object to th;s on the grounds that this was the subject |

of a very lengthy cross—examlnatlon on June 13 1978, counsel

Spendlng Mr. Fallis' time, that 8

”'MR. xsaacs”’

all right wlth h1m, but.Mr Hart's time is somethlng else,

‘ihﬁ'Iﬂﬂjﬁﬁ or allittle blt of latltude on this

'MR. FALLIS: If it please the Court; in that re-
gard, we'll be here at the Court's hour that the Court has
set. I recall very specifically the Court addressed ‘counsel
to speed along and we would object to thls cumulatxve testi-

mony.' It has not only been asked and answered in the past

but by counsel of this very same wltness and certainly 1t is . |

plowing the same ground.

MR. ISAACS. I'll challenge the record on that.

I haven t asked her the 1ength of the hair at eny ‘time,

MR.. FALLIS-“ She described in detall, Your Honor,

how the halr was mounted, the length of the halr bexng measured

‘and so on in her last testimony.

- Q Did<you‘descr1berthe length;of the hair?

THE COURT: Objection is overruled.. She may answer |
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about the. length of the: hazr.~"“ | . | .
Q pid you tell me the 1ength of Mr. Hart's hair 1n
the 1ast testlmony? |
| A ' o don't belleve I did. ' .
Q ' And you didn't tell me the length of the haxr

removed £rom the'tape.either?

.LETHE COU ﬁ»:Just have her tell you.' I'm satisfied

S,

that she didn e 'V?{ o

; MR. xsaacs. Thank you.

x'., b

.Q Now Mrs. Reed, what was the length’ of the hair
taken from the tape? J

A Okay, there Qere three pieces of halr that welre
discussing. One was a little over 11 centimeters, the other

was 4 centimeters and one wes.l.z centimeters. Now, these

-weren't entire hairs; they were pieces of hairs. Now the

'1en§th of Mr. Hart's hair, 1'd have to réferfte ﬁy notes,

Your Honor. I'm sorry, I don't recall ali of the. lengths.
Q- Do you have those notes Wlth you? .
A I do have them, I believe. Do you want each 1ength
or ceuld I tell you the range they covered I mounted -
Q Tell me the range in order to expedite~th1ngs.':
A All :ight,,the sheftést'heir -—
- Q Let'me ask yeuvthis queStion.. Ohﬂthe head hair
that wae taken, what was the range of the 1ength?

:A:' Okay, . the head halr, the range of the length was ~
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| ana every pubic hair or body hair.

|hairs?

thegshorteet-was-z 25 centiuetere‘andjthe lopge§t1I'had was
lslcentimeters, I believe.

) "Length of hair from the arms?

‘i:;cuse-m ,"I‘m,sorry, I can t remember.)

THE COURT: Let ‘me 1nquire. Is it 90881b1e for you

‘1

to give him a copy of the report that shows them?

| MISS' REED' I don't have a report that’ reflectsm'
the length of the hair. . -
.. THE COURT: You don' t? _
ﬁISS REED: There is a report. that reflects myf?ﬁ
results but not of the 1ength of ‘each of these.“{__ |
THE COURT: All right.
A . I don t believe T measured the arm hatrs as such.

I usually measure the head hairs and that's usually - and my

foreign hairs, I do measure those.' But I don t measure each

Q. You don t -measure the' haire from the'armpit region?
A j;No, sir, hot. usually, no, sir.

Q Just hair from the head? |

A

' Yes this is where I concentrate, the length, measur%*”

ment.
Q  So that's the only measurement ranging of his head
A On hie known hairs, yes,'sir.

Tk e

Q Now, comparison was made between the hair taken from
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~ the tape and hair found in-ciﬁcwﬁc. 2, was it not?

Coil o

Maybe you

inch, approximately. 2.54 to. be'exact.v_;.g:
- the first comparison that was made was from the hair taken

from thc tape is that ccrrect?

.make a comparison of Mr. Hart 5 hair to any other hairs that

with the hairs from sweepinga.

A Yes, sir, there. was.

Q. _What wcre the lengths of the hair found in cave 2?

Pt

gkg;@grikegpiig put. ‘1 want to ask you about

thickness naxt; A 5#%;

-----

A S D i K
range. Some of them were a: little lcnger than 11 centimcterﬁ

Q | In inches, about hcw 1ong 15 a centimeter?

‘A a cent;meter’f Well there 5 2 5 centimeters in an

Q : When the comparisOn was made thh Mr. Hart s hair.

.(;., :
i

a Yes, sir, it is.

Q And then, after you made that comparison. dld you

had been submitted to you? -

A - Yes, 31r, T dld

épi 'What'hair'Was thaﬁ? :WAﬁialéhat hcvctbeenithe hair
from the cave? » R
A Yes, I didvcbmpiée;ﬁith-thé*hairaﬁfioﬁlihe cave.
Q: _ Was that ycux next comparison? |

A Nc,vsir. I belicve my next one I believe it was

Q In the.tent?

”re 9 9 5 and ll centimeters, in that

1736
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Yes, slr.

’:h. 1Yas, sir. 8 5. 3.5 and 3.5 were the ones " that
cﬂ&théﬁéﬁiitiga$3ééé“cénsxstent.

Q All r;ght, thank you. Do you have in your notes .

nﬁ.there the ahape of the. sweeping ha;rs?

A The shape, you mean -~

Q Yes, ma am, is there anything notewcrthy about the
shape of the haira found in. the floor of the tent where the
little girls were - at? |

A .Yqu mean the.donditibn.they were in or the actual

..Shape?

Q Were they . round, flat? .

.A : They tended to be round as Mongoloid hairs would
be but they were not absolutely round Thgy were s;lghtly.
o oval? ; o (.:'p" T e

A Eliptical, oval in shape.:.Thennjngain, ﬁa»don'ﬁ
do cross-sections, This is based'on Gbservafion'under the
micrqscdpg. ' )

| Q You didn't dnﬁn;cnonsvneétion?.

'A No,'sif, we do nbt

Q Now, Miss Reed do you have an opinion as to the :
shape of the hair taken from the tape, the ones that we have

been talkzng about that were remoyed from the tape that was
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“i oh'-the" bodlee°

DT
P

Agaln, it would be the same shape.. They re tendinc

15'

to be round, hut they are: more of an el;ptical ‘or an oval

in shape. They are not. physically round.

Q  What was the shape of the hairs taken from cavo
.No. 2?

‘A Again, thls shape would be much the ‘same. And
agaxn, it is not. baaed on a cross—section. |

Q Isn't it true that any Mongoloid hait is. going to.
have an oval shape to it?

A _' No, sir. Mongbloid hair is round in'shape;'”Ifﬁlt

is completely, absolutely and carries: all the characteris-

‘tics ot just belng Mongoloid.- Negroxd hair~is flat;, Your

IZCauca31an hazr tends to be oval and then ‘you have ranges

between these areas and alao you have rldging in some hairs

that completely throws the shape off

Q”. SO was there anythlng about these hairs . other than:'

the color, shape, thxckness and length which you used before

you rendered an opinion?

A Yes, sir..
- Q i Is there any characterlstic - what characteristic
was that?

["

?A Well I 1ooked at cuticle thickneas, I looked at

the varxation of. the cutlcle. ;

Q .-.Bg %cutxcle", what do you mean? -
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a fﬁcuircie*iQVtsgsouﬁér surfaccvof rhe hair. The
Hair is Somewhat 11ke 'a pencil and best described as a pen-
cil. The inner area or the lead of the pencil would be
your medulla, the center'sectton of your.hair. The outer,
wooden part of the pencil would be the cortex, tha color
contalning part‘of the haxr. Then the cutrcla, which is the

:outer surface of the halr would be like the paint on the
pencil. That is probably-the best cpmpcrlson‘l couldigive
you, R | ' '

Q  pid you make any comparison with any other hair

'other than the ones that I have asked you about?

A You mean with Mr..Hart?

Q ﬁvLet me sayglt'th1S'way; rDid you compare'Mr.
"Hurt’s hair with auy hair other than the,cues-fouudaon
tue tape,:pnes in Cuvc,Z andgoucs from the sweepings in thc'
tent'fidér?

A"TlYes, sir. One of the ones from the pajama top,

I bel;eve it was from the little Milner girl. ;

Q . Yes, ma'am?

A I believetrhere was ‘a hair removed frou there.
Q Would you give me the 1ength of that halr?

A Yes, s:.r,juat a moment.- :

Q Would the shape cf that hair be oval?

" A 0val to round, yea, sir. It was 4. 4 centimeters.

I believe.
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Q -Dovyoﬁ ﬁavé an opinion as to what part of Mr.
Hart's body this panama top hair came from? o ‘

A' I believe my report says it was consistent w;th |
hair from FF-S, which ia.from ‘the head areawor scalp hair.'
| Q, Did you compare Mr. Hart 8 haix with.any other
hair fouﬁd 1n the tent or on any itum of clcthing or the
bodies of the<v1ctim? | | | |

A There was a. small piece of pubic hair. I will

have to go back to see where it was from and I did comparef

it but T wasn't able to get a consistent comparison and

there was ~ it was not reported as consistent.

Q From which one of the girls was that small piece“

of hair taken?

A I believe it was from: the sleeping baq.A ‘Well, it

would have been from A-4. i - o
- Q .There was hair found on a.band—Aid in Cave No. 2,

A Yes, sir.. “ |

Q Is_thaf'ch%Qétz

A Yes,.sir.-*“- |

Q JWas that hair attached to the band-aid when you
received it? . }

A Yes, in fact, I rembved it'from the band—aid.

Q Did you compare Mr. Hart's hair with that tape?

A Yes, sir, T aia. |

Q- ‘What were' your fihdiné;f :.T
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A That it was consistent in mictoscopic characteris-

tics. .
Q sts Reed there were a couple of blankets or a

couple of quilts taken from the Mayes County Jail and sent

to the OSBI. Did you remove any hairs from those. blankets?

A  Yes, sir, I believe- some hairs were removed."

Q pid you ever make any comparison with those?

A I made a few, but very few becau:e'--

Q  Then we decided to givéﬂyou some? .

A 'We redeivedloome knowns andtit.bécame'iftelovaht.:
Q  There ware some quilts taken from Sam P;geon 8

residence-and some blankets; Were the purpose of remov1ng

those blankets and qu;lts to flnd hair to make the comparison?

A I don t know what the purpoae for rcmoving them

-Qaa. I did recezve some halr from them.-

- Q Did you. remove those yourse1f°
A ; I didn't remove them. -They were removed bf, I
believe it was. Dennls Reimer.
| Q Did you make a comparison ofhthose hairs?
A Yes, with the unknowné. 1 dia“hotfoompare'them
with the knowns when they came in. |
Q What do you mean with the unknowns?
A These‘are ‘the haxrsrthat I had in my posééstlbn at
the time from the tape, from the tent floor, from the pajama

top, from the cave and fxom the band—aid at the cave.

1741
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. bedding than I had from the unknowns, so of course, there was

Q Were any of those findings consistent?

A Yes} sir,
Q Were some of them inconsistent?
A Well, the hairs -~ anf sample of hair is‘géing.to

cover a range; I have considerably more hairs f;om:the

some hairs in the knowns that I did not have h&irs like that
from the scene. However, all'of'the hairs frpm the scene
were consistent with ‘hairs from.the sheet, if that makes -
any sense.

Q The sheet from the Plgeon reSLdence?

A Yes, sir. I did find consxstent characteristics
there. |

'@ - Did you make any other -- you've got hair off the
band-aid, you've;got'a plece of quic'hair from one of the
bodiés? | |

A Yes,i

Q You've got hﬁi;'fromfthe pajama_top?'¥_‘

.A Yes, | | B .

Q Hair from the floor of the tent, hair from the taé,

hair from Cave No. 2, you ve got halr from the Pigeon residenc

— 8

off the blanketa?

A I belxeve it was off the sheet, 31r but I m - I thim;

‘but I m not sure.

g wMi iseeq, yere~thase-the'qniy hai:s that you
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‘ ,believe»he tookathem from the,;heet. IFm-net,sure. Just

'éompared that were taken ffom eﬁe Piéeen residence, the_'__
hairs from the blankets and the sheets? |

A. .As I said before, I believe it was only halrs
ffem the~sheet. Again, I didn't pick those off. I don*t

_belleve - I believe Mx. Reimer - Dennis Relmer did, and I

a ‘moment and I'thihk I can tell you.

Q Okay.

A I think. |

Q ..iet-me ask_you this,'ﬁiss~§eee, meﬁbe 4-”.

A sorry. o

Q -= it would speed things up a little blt. ‘Tﬁat

sheet ‘and that bedding and those other items from Mr. Pigeon'T
house were’ transported,tQ.One-of:ghe13g;eau.laboratories; is.
‘that correct? S |

A I believe 80, sir.

Q | Isn't it true thet hair was removed from that sheet '
and that beddzng and then given to you for analys;s?

A Yes, sir, some was,

.'Q - pid 'you remove _that hair or did Mr. Reimer remove

that halr?

A Mr. Relmer, I belleve, removed 1t.

white envelope, I believe. . o -e' ALJ

:f #n)
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‘brought to Mayes Cquﬁty. ' I believe somevwas brought to him

“on, yes, sir. '

Q Have you made a'teéhnical repﬁ:f:on tpat compari-
son? o |
- A, Ivhoﬁft-believe I did¥£écausé ;kgwe said, ‘shortly
after:ﬁhaf; we did receive aome.khéﬁns.
Q Did you throw that hair away?
A No, I'still have'itfg"': |
Q | Good. Do:yqu have the-hair'that came from the
band-aid? o | o
A"‘ Yes, sir.
'Q Let me ask you, do you have all the hair that
you made comparlsons from? .
A Yes, slr, I believe I have it or it is in the
éossession of the COurt, I mean.
Q | Mr, Wlse;.gqu maan?

A Well, it is in our possession Otgiﬁ'ﬁih,been

but I'm not sure. “The haits that actdal comparison was '

made on arefin my possession.

Q : And those hairs that you used for compar;son purpos

es ‘were the ones that ve gave you then?

”A”“ﬁ Yes “thoae‘weru ‘the ones I based my final. compar180+

Prode g ' ' ' ' '
Wcre there anyﬂ_ther llmples of hair from any other;
places submxttad td yau such as from ‘a jaxl cell ox-the ‘

penitentlary cell 1abe1ed from the cell- of Gene Teroy Hart,

1744
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that you used for comparison?

_ A I believe some were brdught in. 'Iithink'égme
from, let's say a hairbrush and:things of this’tYpe.' But
again,vI ﬁon't believe 1 used'any of thdsé'for comparisbn.
Like I said, we obtaxned knowns and once there was knowns,
I didn't need those‘ |

- Q Okay. Give me the names of ‘the other ~ the names
of thé knowné from other pergons which.xpu coqpared,to'hairs
on the tape? | - ; . '

A:ﬁi Okay. Wélli.the»knbwns - thé other knéghs that.
I have looked at have not been Mongoloid in characteristics
and there wag - I have not compared them with hair from the
tape: |

Q .. Give me the names of the knowns that you have
compared with the floor of the tent? f”'b ,

A Once again, ‘the only Mongoloid hairs or hairs
with bas;cally Mnngolo;d characteristics that I have looked

at this atate have come from Mr. Hart and those are the

~ ones. that I‘have compcred. The others have not had any of

Afwm péélg;.;¢h&xqcteristics and therefore were not

o Q"* So'we canisay that no other Mon9°1°ld hair was

coa .;‘ -,-'v,ll

compared to the pub cwhair, is that correct?

A '.That s'correct.

1745
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. .Q °  And no other Mongoloid hair to the hair on the pajaﬁa
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- found in the pubic region; is that correct?

. A-4, which is --

2the band-aid‘found'atWCave No. 22

top?
A To the.one that I had the Moogoloid.féebasicaily
Mongolozd characterlstics, no, sir.

Q  And also the piece of pubic hair - plece of ha;r

A Pardon me, sir?
Q No other Mongoloid hair was c0mparec'£o the 5trand‘
of hair found in‘the_pﬁbic region of one_of:the bodies; is
that correct? |
| A I don't believe I.tesr;fied-theré;wasca'hair foﬁr
in the pubic recioh;. I said pubic hair. |
o  And wherelwas that pubic hair fcond?

A All I know it was labeled as having come:from*i

Q That's okay, A-4 is listed right here on page l

of $-77-332.
A Yes, sir..

Q« *Wnbw;many dther Hongoloid hairs did you compare with

Only those which were submitted to me and the only

g

basically Mongoloxd haxra that I have.

Q Were subm;tted to you were from Mr. Hart. 15 that
correct?

A That's correct.

Q. Now: Miss Reed, would your answers he the same to thT

1746
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hair found in Cave 2?
A | Yes, sir. ’
Q Would your answers berthé same condérninghﬁhe‘ﬁairs
picked from the sheets at the Pigeon re31dence? -
A There, again, I don't belxeve - did I testify
that I had compared the knowns with the hairs from the sheet{
Q let me --
a I don't believe I did. .
Q Did yqu'compare”the'kn§wna toiéhg héirsﬁpn‘the,
sheets? | N -
A No,'sir I dia not.
Q | Did you make any éther hair.QOméafiéén?
A Yes,'éir; hut,I believe most of ﬁhéh afe reflected"
in my report. - o
Q. Vbiduybu ﬁake any compaiiﬁon of Hr.;Hﬁrtfs hair to

any other 1tem other than the ones we have talked about?

1I-don't belleve s0.

-gﬁoé«. The only hair comparison we have made of a Monqo-

16id thh any hair submitted into ev1dence is a hair from

DA S e
pw e

Gene Leroy Hart, is that correct?
A That's correct.. _
Q. Miss Reed, your office is in Oklahoma City, is it
not? . | ' |
A fesg sir. .

Q . And you}reéeive éﬁidence from all over the étate,
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f-serology and trace?

don't yoo?'
| A Yes, sir.

Q ' Are there any oiheh.hair examiners in the Oklahoms
City Offioe?;' |

A Yes, sir.

Q  Who afe'theyé"

A Mel Hedge, one of the chemists, Susan Land does
some;. We all do some hair, all the chem;sts who work in  ;
serology and trace do some hair comparison.

Q How msny chemlsts in. ser010gy and trace? ‘

A In Oklahoma City?
Q Yes, ma'am?
A s There are nine of us at this time.

Q "'How many chemists out of the Tulsa Office do -

i)

"Mﬂj:‘ I don t belzeva we have any chemiats in the Tulsa

s34
i

f;{'QﬁﬁJgHOWf@#QP%f}?FT&thqUQ#é.
A One. l.'
. Q Mr. Reimer?
A Yes,-sir.i
Q Was Mr. Reimer cousultod concernlng the comparison
of any of the hairs in this case?
A No, sir, he was. not,

Q Were any of the nine chhm#sts-in tho.Oklnhoma”city
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Office consulted?

asked you if you had compared Gene Hart's or any ‘other Mon-

A We discussed hair comparlsons but I couldn't tell
you if”i.speclflcally had‘one;tc do a comparison; <Wc~3ust‘c
discussed them,in'gcneral. o |

Q Haye you gold me a;;:gf_your comp§£isons:that ycp
have made between Mr; Harf'q‘hai#fgnd hair in your ﬁcssession?

| A 'Ilbelievelso, yes,'sir;  ': _
MR. ISAACS: I believc ﬁhct's ali cf.this witness,
Judgc.' | | o |
| ccnoss EXAM;NA@I@N. 
BY M§.~:ALLISF |

-_Q; _ Miss Reed, concern;ng a point here, counsel had

I ,.'.2 N '“‘Y: ‘N .% :__:!. .:ﬁ:“‘“ . . .
- Q. 10Or trom the ‘tent, other than Gene Hart's hair and

you said no, is that correct?
A -'That's cof;ect. |
'.Q', Aslc matter of'fcct, bidk oclJuly 7th, 1977, long
before that Defendant had been: caught, you did make a comparx-
son of a hair from Cave No, 2?
A Yes, gir, I did do thct{

Q Xég} ma'am, aﬁd.yoﬁ'compared»it'with.thé hai:s from

the tent sweepings and hair fromcthe.bcdy'of thelMilngi girl;
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'-sweepings and the ha;r from the lxttle glrl's body matched

_in each .and every characteristic with hair from Cave 2; is

f;pereonﬂ bhey get hmm and get hls known hair, then it matched

is that correct?

A Yes, sir,iI did.

Q  And at that time, you didn't know whose hair that
was, did you?'t“ | | -

A 'Noyksir,'i did not.

Q@ But you dia find that the hair from the tent

‘that correct?
A That’ s correct.

Q And later, when they get thls man or get thxs

in every chatacteristic with those twp same - 1tems, doesn t

Yes, s;r, ;; dld.

Q. Now, ma' am, counsel was ask;ng you this question

and these are. the words that he used because I wrote them

down.
MR.'iSAACS:- That doesn't mean they re rlght,.Judge
"MR. FALLIS: Well, Your Honor, may I have my
opportunity? f
THE COURT: You may. -
o Do yoo-have eny opinion as'to'what-part of Mr.

Hart's body the hair came from;,reference.to the hair on the

pajama top of the -little Milner gifi; do you remember tﬁat.

1750
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question?

A Yes, sir, 1 do..
Q . What was your answé:, please, ma'am?
A I said my report reflects it was consistent

in éhéracﬁeristics with hair from FF -- 1 believe it was
FF-5, Whlch was from the head of Mr. Hart.- |

Q : Do you have an oplnion as: ‘to what part of Mr,
Hart's body the hai; came from-there in the tent flqor
sweepings? - | o o |

A Again, lt“was“head halr and it was consistent

qlwith the hqad':alr from Mr., Hart.

1

Mby.q - Do you hava an oplnlon as to what part of the body

head hair or othefwlse, the hair in Cave 2 came from?

”nuﬁ,”t~

vnh Agaln, 1t was head hair and it ‘was con31stent

in characterlstics wlth hair from the head of Mr. Hart;,.fL

Q ‘Now, haxr that you examined accordxng to measure-.
ments that counsel asked you abqut, came in diffgrent lengths
didn't it? | |

A Yes, sir, it'did; o

d‘ Héw.doesfhair get inf&ifférent'iéﬁgthS?

MR. ISAACS: Judge, I object to that. The answer

is obvious. | - |

MR.,FALLIS: Well, maybe counsel knows but I thxnk

we need to have the answer.

THE_COURT: Overruled.
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3‘occaarons, doea !

‘pigmentation of the hair, characteristics and of course,

'lold characteristics mixed with somethlng else; is this

that you found -up in - or at least that came “from Cave No. 2

' with the known sample of Gene Leroy Hart? .

Q - No, §Ometimesiit doesn'ttgrow,‘doosiit, mg?am2f¥“
A Well, it can be cﬁt}uit can bé-brbken.;‘ |

0 Broken, that's what I was getting at. canf;t

be torn out in a struggle? f“” |

A .Yes, sir, it can.

Q '“‘Can it be brokan off in a struggle?

a It can. | B | |
Q:ui'And hairs get to be dxfferent lengths on thoset

*rt? !

tics.( The shape pf the hair, ‘the cutlcle of the halr, the

\
P 1.

something you testified about earlier.and’that s to the

characteristics of the hair - in his.case, partially.mongo—

correct? :
'A . Yes.

.fQ, Can you tell me, first of all, ma am, the ‘hair

on the band-ald?

fn  Yea, sir.

Q Did it match in all respects with the characteristic

A Wlth hairs from known samples, yes, sir. ) "_A;J
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Q . And the haxrs in CaVB No. 2, but was not on the
bald-aid, dld 1t ‘match in all. these sqme characteristics
Gene Leroy Hart?

A Yes, sir. _

Qf:“ And the haxrs from between the tape on the . 11tt1e

Milner girl did 1t match in each of these ‘Same . characteris-

did they mntch in ail character;stics thh the ‘hair from

' Hart?

A The thxee pieces, yes, sir.

MR. FALLIS. Your Honor, we'. have no add;tional

fquestlons.

'THE COURT: Redirect?
. MR. sthcsé;fuo, thank ybu,;i;‘
THE COURT: Yqu'ré‘excused.
.MR. ISAAQ$$f'Judge,.do'YOﬁ_ﬁant'to take a short one
'Eefbfe the break? | o |

THE COURT: We'll do a short one béﬁéte recess,

MR, ISAACS: Call Paul Boyd: ™
'THE COURT; RaisefYoﬁr righﬁ hand. . Do fou swear to

tell the truth, the whole truth and nothing but the truth, so|

o5 | help you God?
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MR. BOYD: I do.
- “ PAUL BOis,
called as a witness on behalf of the Defendant having been
first duly sworn, testzf;es as follows:

DIRECT EXAMINATION:

Q Mr. Boyd, your 1ine of buszneas is a technical .

1nvestigator, zs lt not?

15 _  It’ s true, yes, sir.%_k- .

.Q' ~ You axded in the processing of the bedxes of the
11ttle gxrls from Camp SCOtt, is that not coxrect?

A Yes; I did.. ' |

Q Pertaining to any part of this anestxgation, d1d 
you do anyth;ng in the way of lifting or comparing finger-
prxnts, s;r? | ' ' ' |

A Yes, I have.

Q gTell me about that?

A The alleged print that was on the silver plate.‘f
A I made the examxnatlon of the plate, identifled

that with a subject. - ?1,, iﬂf”

Q Who-was xt?
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A  The Dispatcher from the Midwest City Police
"Department.,
Q 'Marston?

A NO, sir.

",ng’;What?

'..MCharles Cleo Childers.
7;ﬁid you make a comparison then - excuse me - of
anyVfiﬁ@éﬁﬁriﬁﬁ@jtﬁ&%?ﬁdfe snbmittad'to your laboratory in
Oklahoma Clty? | | o
. A Yes, I did
What other flngerprxnt is that? f
'-Oneﬂxns;de of,therftaShlightt

?hat,wogjq‘paitiol offtfpriﬁt?"

» O » ©

k Partial priht;,

vNo Ldentification was made?

> 0

:No identification, that's correct.f
Q There was another fanerprint that Mulllns told

us earlier today found on the glass slidlng door at the

fShroff residence. Do you recall ever axaminlng that print

and making a compar;son of that one?

A I have no knowledg t that prlnt, no, sir.

prints?

Q- Did you ‘do anything'elﬁéain'téfétehoo”tofthe

Q- Did you ‘do anything else in referenoe to any finger~

1755 -
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nature?

investigation'ot.thé.Camp Scott homicides or Gene“he:oj Haft?:

A I was ﬂever‘at Camp Scott.

Q Andjygggﬁiqvqlvémeht was merelyVof'teohnical

:'fsi:, that's true.
_;Q?; And. you ve. told me everything you've done that was

of'a.toohnical nature?

A ' To the best of my'khowledge.

| THE COURT: Cross examination?

'_ MR.frALp13= No,qﬁostions. i |
- THE coﬁnf: You're,excoéed; We'll tako aboutua

ten minute.recooS'at this time. o |

(Following a ten minute recess the. proceedings
continued as. follows )

THE COURT: Raise your right handi':bo you swear
to tell the truth, the whole truth,and,nothioéAbut the truth,
so help you God?

THE wxwﬁﬁss; I do.

PATRICK JOSEPH w:anﬁsbN.

called as a witness on behalf of the Defendant, having been

first duly sworn, testifies as follows-'
DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISAACS:
Q Mr..Wilkgroon;'wouléﬂyoﬁfstote foﬁf:tulllnamg,'

Please?
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. was the»individual.that really iﬁterviewedshér;

'Wilkerson? Did you participate in any searches of the Kiowa

A Patrick Joseph Wllkerson.

Lyout occupatzon or profession?

-,A; , I m.an, §gent thh the Oklahoma State Bureau of
Investigatian. | |
i Q On Jux;é’olfv 1977 d1d you part:.cipate in an J.nvestJ.-
gation a£ Camp Scott area, near Locuat Grove?
E A Yes, sir, I dxd.'
Q Did you go there on the 14th of June?
A " That' sﬁcorrect.' )

Q.‘ﬁ After aftiviﬁg'thété, what did you do?

A | I arr;ved at approxxmately 1 00 p. m., sir. I
probably - the first thing’ T dxd was meet with Ted Lempke
and he briefed me - ‘on what the situation was, and then I got 4
in on an intervzew'of Susan Emery.

Q ' Yes, sxr.

A And I got in on about half of it. Miles Zimmerman

Q D1d you partlcxpate in any other . intarview that date?

A No, sir,

Q What did you do for the rest of that day, Mr.

|
Unlt or surroundlng area?

A Yes, sir, behind the counselor s tent.

Q. pid you find anything during that search?

A Yes, sir, I found a suede belt.
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~any of them B d*lost a belt?

o ﬁﬂﬁhitrwéoadbﬂe~with.thatfﬁelt?

'I qubmitted it to the OSBI.

) Dll you ask the counselors in the Kiowa Unit if

A I aid not personally, no, SLr.

Q Do you know if it was identified as some of the '
property taken from the counselor 8 tent?

A I don't know.‘~

0 Did anybody - during your investigation at Camp
Scott, during the:time that~you'were there,.qid anywof'those -
chnselorS'rooott'to you tnat thgy had-seen sttangerS'in
the aroo?' o | | |

A" ﬁo; oir; The only individual I had ocoaSion to
speak with, the only counselor that I had occasion to speak a
with, was just that partial interv1ew of ‘Miss Emery.

Q Dld you 1nterv1ew any of the campers. Mr. Wilker-
son? i

A'7i’any campgfs?

0 ' The little girls?

A No, sir. : .

Q Other than the belt which you found on the l4th, l'
did you find any other items of eVidence which were submittedf',

A | On the 14th? | o |

Q Yes, sir?

A  No, sir, not on the 1l4th,
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.’e'Qra:iAnd‘tﬁexﬁollowlng days at Camp Scott, did you |
interview any persoms?

A Not at Camp Scott,lno, sir,'

Q Did you interview anyone'euay‘from CamprScotto-.
Denver, Colorado?

| A - Yes, sir.

Q | -Who was that?

A Jerry Hinsman.

Q Eor.whatfpurpose?

A Myself and Agent Linuille treveled:tO'Denuer)
Colorado,rafterfwe had receivedbalcall'that he was poesibly

a suspect in thls matter.

Q I see here in the Technlcal Examlnation Report

~ on June 22nd, blood samples vere taken from Mr. Hinsmen,

sallva samplea and controlled swabs, hair(samples?
A Yes;%they were submitted on~the 22nd, yes, sir.
; Q What is Mr. Hinsman s race? |
A He 13 ‘a wh;te male, I believe - I mean be is a
light colored indlvidual. |
Qo You also subm;tted a blue end white tee sh1rt on
the l8th of June of '77. WwWill’ you tell me where you found
that tee shirt? o
-l;A' That was 1n the Camp Garland area,.the Boy ‘Scout
camp, approxrmately a quarter of. a mlle southwest of - not

actually on the camp property.
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Q'ai,Mrm_Wilkereon, didjyou perticipete.in thelihterView
of any qf”the.Boy écouts.at'Camp Garland? |

A : ‘No;isir, the only == let he qualify.that‘answer.
The only Boy,SceutstI spoke to were two scduts that showed
‘me where this areaiwes where I found the tee shirt.

.Q Would yeu.describe fqr-me'the distance from cemp.
Scott to where .yeuA_ .f.ound the tee shirtb’. .

A Vexry reﬁéhly, sir, twdfﬁiles.

Q .' Did you seize or transport any other 1tem of evi-

dence other than the ones I have asked you about?

A There were other artlcles at the place where I got.-

the tee shirt.
Q What items were those?

A  There Vere'food, some dried apricbtsf sone fishihg

line, swxvels, there was several cigarettes - Winston cigaret-i

tes - there were several articles like this at this locatlon a

Camp Garland.

Q | How far from Camp Garland were these 1tema sezzed?
A Approxlmately a quarter of a mile southwest.“
Q Was that on a creek? .
A Yes, :8ix. |
[ Had somebody.been camping.down;there?
A No, sir, it wes'infaﬁqabiﬁ}fen old;,ebeﬂdoneq cabin
out'there; : . | .. i

Q tht;eise wag-in,thefgebin? |

0
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-and construction?

' did have an upstairs, a little loft area. There was a

A There was an old stone for sharpening knives.

Q Mr. Wiléefgon, I;Qe,heard rumofs"since I've bgen
here, there's a cabin south_of Locust Grove that had a type-
wfiter-in it, guitar, some of.these othgr items, Waslthere
a typewritef there?

AI, No. |

Q  Was there a guitar ih'that cabin?

| A No, sir. .

Q Anything other than what we've tilked about here
today? | -

A .fhere wa§ a toy cowboy, I reﬁember,'ﬁust“é little
manikin inlthé:é. ” | |

Q By "cabin", describe for.megthézcabih, size, shape

A Somewhat of a rough frame cabin - it was a wood

frame cabin. It was approximately 15 by 30 in length. It

mattress in it.'.Bas;cal;y, that was it. |
! | pid &oﬁgéa;l the'techniéalfbdys for'technic§l?
A  No, sir.’ | | |
. Q  Ihspect1on of thefaréa?
A - No, Sir.: It qidn't}appedr.thaéanybé&f h;ﬂ'been
there in quiﬁe-sbmé'timéj - o -
Q .Sétnébody took any-hait from that a;ea ér.analyzed

L

any of tpemgonﬁegtsngdphgt cébin for blood; is that correct?

S

R L . .
T
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Boy Scout.
: who had been living in that cabxn?

it was an individual he knew only as Mike;'

me.

A Nd, sir,.tﬂére was no.blood that I saw.

b - Who went with you to the cabin?

A . It was myself, Agent Collins - Joe Collins of the
0SBI - Harry Benson, who is the indivxdual that firat con—
tacted me about this cabin. |

QQ»_QIs the cabin on'gr.'ﬁenagn's propgrty?

A 'No, sir, he's a boy Stout. 1 guess you could_call

him a counselor. At least, he's a leader in the Boy Scouts. |

His son, Lee'Benson and Lee Bénson?s-friehd,twho is énothér
Q. ME. Wllkerson, were you later able to find out
A Only through talklng with Mr. Benson. He told me

Q@ ° Did he describe Mike- for you?

A He stated that he was a male 1ndividual dark hair,

blue eyes, that's basically all the descrxptlon he could ngﬁ

Q Could it have been Mike Chaffin?f;‘
A I have no idea, sir.t |
Q Did you fxnd any poetry or anything of that nature
in the cabln? ’t
A No:writt;n materiallthat I can'think of at all.
' Q” Did yau later 1nterview this Mike fellow?

1762
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Q

cave-cgllar"area whéré some'pictutea'wergufound? .

A

Q

house or in the‘invgstzgatxon.of the burglary of the Jack

Shroff house?

"A

Q

burglary at the Sam's Corner grocery?

A

Q.

- A
Q

'A-

just scented the dogs. I never went thh the-dogs.

of pcme k;nd, a straw hat used to- scent the dogs?

j A

' Did YOﬁ~g0'oh any‘searchés with tracking dogs?

Did you participate in the'ihVeéiigation of the .

No, sxr.'

Did you partxcipate in the area around Jack Shroff

: NO' S'“i.r.

Were you involved in the invgstigéﬁion of the

NO ’ Sir-
At the Grossman grocery store?’

‘No, sir.

No, sir, only - not on any searches, no, sir. We |

Yes,’ sir, I do recall the straw hat’

1763

- Q, ‘Tell me what you used to scent the dogs w;th?
. A We had-several artlclqs, Thereuwag a 9°ld-Pieq9f .&7“_
lég cafpeﬁ. | | | S '
@ That wouwld have been the carpet from Mr. Shroff's
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Q Where dld that straw hat come from? _

A .- It was’ my. underetandlng it came from Mr. Shroff'_
house. . | o |
| 0 _Did you use anything else o scent the dogs? o

:A Not. that I recall, no, slr.'

Q .Durxng these»- I call them searches, tracking
ventures with the dogs, d1d you seize or transport any ,
evidence as a result of those investigatlons? |

A No, sir, I didn’t.»

Q When these dogs were used, were you one of the'
members of the parties that follcwed the dogs?

A't'-No, s;r.'

Do you know a fellow by themname of Lnrry Dry?
I've heard of hlm, sir.”

Have you ever interviewed Larry Dry?

Or been'present when an: interview was held?

Q

A

Q

A | No,-sir..
. :

A No, sir.
Q

'Do,you,know Jimmy Don Bunch?

mﬂ,v.ﬂ #-n

iR 'How about aﬁfellow by the name. of VanHuss that s

an:inﬁéte in the_state P nltentiary? a

A 'No, ;,

ﬂq You were at the Camp Seott the 14th through 18th,"'

is that correct?
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‘to tell the truthh

- so help you God?

A ° That's correct.
HQ"1 During thot time,-hoﬁiﬁany burgla:ies of t5§-33¢k
Shroff resxdence were reported? | | |
A  K I only knew of one hurglary, sir.
Q~£* Have you told me of all the esculpatozy evidence
that you: know about’ o
A :Yes, sir, that I can thihk of_
Q ' Did you take any photographs of any klnd?
. A’jﬁ No, sxr.~
PQV | Mr. wilkerson, were there any 1tems of clothlng in
that cahin down: by the Boy Scout camp?
A The only one was a toe shirt.
ﬁﬁ{:ISAACS:.oI beliove £hotfs.al1..

MR. WISE: We'd have no cross examination, Your

" Honor. -

’THE'CGURT: You may staé-ddwn.

" ISAACS- cdil Mr. Pittman..

o -w.

;TB% CQURT., Raise your r;ght hand ‘bb You'swear

’\r'

thehwhole truth and. nothlng but the truth,

i

mnn WfTNESS" Yes,'air.

THOMAS EDWARD PITTHAN, ww'f- |
called as a witness on behalf of the Defendant, hav;ng been
first duly sworn, testif;es as follows-

DIRECT EXAMINATION
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~ Shroff's house? N

" BY MR. ISAACS.‘

0 Mr. Pittman, would you state your full name, pleas

sir?

A Ted Plttman, Thomas Edward Pittman

.é | What is your business, profe581on ox occupatian,
ait? |

A I have Pittman Enterprzses, 1nvestments. several

" bus1nesses, several small busineases.

”d: Durlng June of 1977 didyou investigate the’
'homxcides at Camp Scott?
A No, sir.
Q Have you examlned any - item of evidence pertalnlng
to. the homlcides at Camp Scott? | |
A I examined some handwzlting in-a:ceve.~
'lQ:. Where was’ that cave located,. 8ir? -

AL About three or four’ miles - to the best of my

:abllity, three or four miles west of thls Camp Scott.

vn uvbackground in handwriting?
-:Yes,‘smr. o | |

Vﬁﬁfzﬁave youytestlfied at other trials concerning hand-'

A I have never testlfxed 1n Court.
Q D1d you' go to the cave. that we' ve been referrlng

‘ to'es-¥ is it cave 2 or 3?;.QQVe,3, located-south_oftqack
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attended’ f,

‘A “I-don't know Jack Shroff éndﬂx;dopfﬁ know what
you're talking about, Cave 3.

Q .'Let.me put it thié way; in~that7cave; was theré

' some wrxting up on the wall that had a date and somethlng

about the klller was here?
A ' Yes, 31r¢

d' -bid you obtain any scrapings from the ‘wall of

”that cave?

A No, I didn't retamn any scraplngs..
Q Make any photographs?

A I was provided with some phétqgf&phs. -I/didn‘t

Q . Who provided those for you?

A ' The sheriff's Department,mxﬂﬁélié§a}iis where I

.gbt them.

Q- Have you known Mr. Weéﬁerlfot_g Lp§§ tine? :

A No, sir. | - | o ”

QA .Are you.éﬁfriend ofiM#g Wgave:?

A Nd,:ﬁif,  i_met him'Augﬁ;t 4th;iI'guesiﬁi£'ﬁ#;}f:

u -

of last year.
What.schoolé_;n handwr;t;ng expertise have you

.\i;'

‘iﬂi Well I'm graduate of the International Graph

fAnalya;s Sociemy in Chicago, which is a worldw1de school in

handwriting 1dentificat10n and princxples.

1767
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1 Q - E

What particular authorities do youﬁconsider,to

_ books that we have in our organxzation are wrltten by M. N.

: Bunker.
1n the past. Mr.
'jér any law tnforcement agencies?

it wasn't in the cépac;ty of“bging called as a witness. I

examined a gun report.

be learned in the area'of questiourGOCumentZexamiuutibn?

A Just by a couple of certlflcates £rom Internat;onaL
Graph Analysls Society _

Q*- Well, let me ask you it thls way, Mr. Plttman
Oflthe hooks that you rev1ewed upon - when you make an
examlnatlon of handwriting, which:books.do ygu cougrder'to:
be most autherltatlve? '

a I don't know as I can recall the titles or. the'n

authors of ‘them rlght now. There are several.

Q  Would you cbnsidervthg'FBI Bulletin,autharitative?

A I don‘t'knOW'ébout:the FBI Bulletin. Most of the

Q: Yes, sir. Haue3you worked for the_pOIice'departmenF 3

Plttman?

‘JEZjMI havA‘asHthed the Muskogee Police Department on

9ne or two occasz'ns,

ave ybu,a531sted the. FBI or Treasury Department

A No, sir, not in a legal capacity. I have a friend

that worked for ATF =~ the Federal, but I -Awhat I looked at,

Q Okay, going to the cuue and 100kiug.at the handwrit}né




FORM 404

PENGAD CO.. BAYONNE. NJ. 07002 -

10

11

12

13

14

15

17 °f

18

19

20

21

22
23

- 24

25

' the cave and anything else?

| ©f the cave and s

165"*?be.kh§£wﬁf Gene

f Exhib;t 4 and Sgate s Exhlbit 87.‘ Do those look familzar to

on‘the wall is the only . reason fou have been called 1n to )
help in thls investlgatlon?

A I don t know if that's. the only reason I went to.
the cave and examined and then studled various materxals
for about three weeks before I.gave a determination..

MR. ISAACS. I don' t have any other questxons of
thls witness, Your Honor. |
 mHE COURT : Any crogéfengminetion?'d,:*
'MR. WISE: Yes. o o
CROSS EXAMINATION

BY MR. WISE:

Q Dzd you make a comparison of thia phatograph from

'A I made comparzsons of the cave and the photograph

e five or six 1etters thet purported to

y-Hart and,compared those too.

: “Q I'll hand You what's been marked as Defendant s

you? ;

A f'VYes, sir;

Q Al right; Having madeiehat qombarison, dofyou
have an opinion as to nhat your comparisbn.is?.. |

A Yes, sir.,

MR;.ISAACS:: Judge, T object to him giving an op1n1+

I don't think he's: qualzfied as an expert. : 11;. ' ‘
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1 THE COURT: Sustained.

2 MR ﬁxéﬁt We'd haﬁé:ﬁo further~qﬁéstionsé:&6tri

3,t€tHonor;" | | | .t.. o

4’:' THE éﬁUBT: Anftting further?‘ | |

5 MR.EIéAACS: Nothxng further. -Thghkryou; |

6 HQ:_~fJust one thlng.l You said fonr or five letters, Mr4

7 ?ittﬁgﬁ:; you didn t mean four qr five documents, dxd you? |
- 8 ,;Af33'Yes, slr, Just 1ike that. .
t‘9 i'Q_ Well do you haVe some letters in your possessxon
.10 _'that-ye:e1alleg¢dly~wrltten byrGene Lexoy Hart to;QOmeone?

11 HtA'f} I have hotostats of them.. - .. o

12 ; Q' : Well, would that be letters that he wrote to the
'13_ District Court - Distrxct Judge John quncy Adams of Pryor.
15.N:: ' lif‘TpéﬂLgtt;t;;}opk likt that ana”si@ilar lettérs;u

16 RSB | . .
17 All{at them written from the State Penitentiary?

18 A Yes, sir.< L - :

19 MR. ISAACS. That's all. |
20 MR;7315534 We'd have no further cross examination.
91 | in view of tﬁe‘¢¢urt's ruling;'»Thank you, Mr. Pittman.- - {
99 THE COURT: You're excused | | |
23 MR.ﬁISAACs-- Judge, before I call my first newspape
.24 personne;,'could-x<have.about'awth;rty minute break to use a
o5 L?ighlighter?. - | | j
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break.

THE COURT: Bearing in mind we will not proceed

past 5:00 o'clock this evening, We'll;toke a ten minute’

(Following a ten minute reoess, proceedings
‘continued as’ follows: ) :

MR.’ ISAACS: ‘Judge, I}waht.to callfﬁiss Witt, "
Susan Witt. | | f. | |

' THE COURT: Raise yourltight‘hand Do you awear'o

to tell the ‘truth, the whole truth .and nothing but. the truth,;'
80 help you God?. | | -

THE WITNESS. I do,

"fsusAN WITT LUDEMAN,

”:DIRECT EXAMINATION ;f
,:Qt-;{Miss_Witt,‘would YOuastate,your name, please?
A Susan-WittzLudeman.

Q ‘What is your busxness, professxon or occupation?

A I'ma reporter for the Tulsa Trxbune.

Q Susan, you covered this Girl Scout homicidéiéince
it happened, have you not?

Q You've written a lot_o£ articles,about'whotvh&ppene

over there ahd'have beén‘ho;e during the investigation, have
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' ~fhighlighted with the yellow marker..

12 |

5gwe"11 Have to, perhaps, subpoena newspapers from coast to

. coast and the reporter who wrote the story.

'personal knowledge.

Tvisible._ Can You tell me about the 1nformation that gave

‘rise to you writing that report?

A Yes.

Q f‘want to ask you quegtions'about some of these
articles. | |

oﬁ”the'14th'day'of June, 1977, in the Tulsa'Tribone

there appeared an article by Jack Weimer and Susan Witt and
I hand you that article and direct your attention to pomnts
* a Yes.

Q' . I want to ask you about - those two, items. -Iop state
in that article - |

s

E'.If it please the Court, at this po;nt

v ”“Totally improper. If he wants to do this,

: THE COURT' I 11 overrule you at this point. Mr.

Eallis.' I don t know what he' s getting at.' It may be her

Qf. Miss Witt, that newspaper item contains a report
that some type of spray was used.at the camp and it was a

special chemical designed to reveal evzdence, ‘not otherwise

A I didn't write that portion of the report.

Q Mr. Weimer write that?
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A I'aSEume se.

Q I hand you a copy of the Tulsa Tribune article
for June 17 of '77, entitled.Lie Detector Test is Given Here
for Girl Scout SIayings by Don Hayden and. Susan Witt, and B
direct your attention to .the yellow underacored portion of
the second page of that article? | |

A Okay.,;?'

Qo . .In that article, you state that three clear finger-

T thained from the ‘girls’ body.'

HOW-dld you

11 : R

'3point, I woul ask for the privilege of asking voir dire

.0

K quastions of this witness.

THE COURT- Very well.
. VOIR DIRE EXAHINATION
BY MR. fALLIS:’ | ‘

Q ' Miss Witt, the items that are: being asked of you
at this time, are they matters that were related to you by
other sources or‘squrces of other information?

' Well, that matter was. never related to me.

Q ?hié was not within ydur knowledge?

A No. | i

MR. FAiLIsé object to it on’ that grcunda.
THE COURT: Sustained. :

DIRECT EXAMINATION (Continued)
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.concernlng the arrost of Gene Letoy Hart?

from a report read to mea .' ' ' : !

BY MR. ISAACS.

Q Mlss Witt, dlrectxngyour attention to the month
of April 1978 to the arrest of Gene Leroy Hart. ‘and your
newnpaper report concerning that arrest, did you at any
time go to the Sam Pigeon residence locatod near Tahlequah?L rE
A No, I dld not.u. o o

'th: D1d you speak with anyone involved in the arrest

»*‘ i

of anw nerof'Hart?

I think those are the only two agents that I spoke thh.‘

fé: pid yoh see any of their reports of what they did

:A~'..No, I dldn t.
Q Now M;ss Witt, directing your attentxon to roports |
_made by 0SBI Agents, have you. ever read any of those reports? 1;‘
;A' No, I haven t. |
Q Have you ever read any of the reports in the posses%-'
,10n of Mr.: Wise, the ‘District Attorney of Mayea County?

A No, I haven't. I think at one time I had an excerpt

Q Do you remember what tlme and what report that was’

A 1 don't remember the tlme and T just remember 1t

’?ﬁ#)an item from an autopsy,repbrt.
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' MR. FALLIS: If it please the Court —-

'MR. ISAACS: Thank you, that's all I have.

MR. FALLIS: Your Honor, I would like to interpose

an objectlon along any lines of questioning concerning news-

.paper reporters or the matters that they have‘reported.in

. the paper, unless they are something that-theY-observed

'U.themaelvpe, matéérs of thelr own flrsthand knowledge.~,‘ef
ﬂall hnow as a matter of knowledge, that newspaper operatlons,

‘jﬁthey muet elther learn from observatlon or. 1earn from talking

';with other people r*the reports. It would bevhearsay.

" THE COURT: I think’ your comment is well taken.
DO you have any other questions?
| o MR. ISAACS: Judge, I'm not asking about the
'cqptents of,tne report.'.I'm golng_to askrrf she readgthe
report ‘and I have reason for doing go. v' -
| MR. FALLIS: Well; if itvpleasé the Court, it's

lncompetent as far as the issue before this Court, as to

' what somebody read.

THE COURT: I don't know what you re pursuing, Mr,
Iseace. Ask your next questlon and maybe I 11 flnd out.
Q@  Miss Witt, did you ever read the report of any
FBI Agents lnvolved in the investigatlon of the case?
A No, I didn't. R
.MR,.lSAACS.- That's’ all of this wrtness, Judge.

THE COURT: Any cross examlnatlon?
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1“§élllft§;eﬂanother oher

«'is go;hg to be my next witness, but I haven't gone through

MR. FALLIS: No,,YourdHonor, no cross examination.
THE COURT: You're excused. Any other witnesses?
”“,MR. ISAACS: Do you want to take one more?

jTHE COURT :. If you can finish about 5:00 o'clock,

BN Lot ey
v L

?MR:

AR

ISAACS:“SI think we ought to stop._ Mr. Hicks
hmgunﬁwspaperlruports. _

" THE COURT- ALl right. I havé'notfreceived any-
thing from you, Mr. Isaacs, regard:l.ng the Motion by the State
to Cease._ | | | |

) MR. ISAACS: lIvhavé.ono,right_herehéomgolaoe;
Judge. | | | Y | | |
| "lHE COURT : 1f you will submit thosdjvithin tho
next ten minutes, I'll apprecidto having ;ny reaponS¢ today -
thdt you miyht hate and I still:hdvowthat Motion undér
advisement. | | o
: Mﬁ' wISEi We would urge that . Motlod, Your Honor.
 THE COURT.. cQurt w1ll be in recess until 9 30 a. m,

on Monday mornlng.; I'm told that the Graham Community .

Bullding has somethlng scheduled th;s weekend, 80 those in

Courtroom B should leave no personal property at that locatlo .

.We are adJOurned.- | , R : i

. MR, ISAACS: . Judge, could I ahow in open court that |

I file a copy of my brief in . respouse to Plalntlff's Motion¥4j
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' have Xeroxed or -—'

ol ; think the brieﬁ speaks for itself The Court may want to

C 1ook at some” 8 the cases but most of them are cited there
?fand the para

':cited there.

- morning at 9: 30-2,'

in open court to reflect the-withd:ewing df.endoféement of

‘Awifh Mr. Isaacs in hopes of speeding.this proeedu:e.

them a little later on?

for cessation of the Preliminary Hearing?

THE COURE. Do you have any authorities that you

2 *
KRS

jv;; MR. ISEACS. . They 're cited there in my brief and

'?from the authorities that I rely upon e

- THéﬁCOURT: Fine, I'll give this ~some more con31d—

eration until Mondey Morning. We are adjourned until Monday
MR. WISE. Before theVCoﬁrt adjourns, I wouldilike'

two witnesses, a Mr. and Mrs. Vanﬁruskiz

MR. ISAACS: Buskirk.

MR. WISE: Buskirk.. We'wouid_not.be calling:tneSe ‘

two witnesses and heve agreed and havezshafed this infqrmatidnn

'THE”COURT: I appreciate that.

MR. ISAACS: Could we enter 1nto a stipulation about

MR. WISE: I'm sure we can.
THE Coquj} Okay. We'are"adjourhed'until_uonday
morning at 9:30. | | e |

(Whereupon, the proceedings are adjourned.r




